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2 THE VIDEOGRAPHER: This is the beginning 
3 ofvideo nurnber one of the videotaped depo ition 
4 of Laura Divenere in the malter of John C. Depp, 
5 11, versus Amber Heard in the Circuit Court of 
6 Fairfax County, Case Nurnber C L-2019-000291 1. 
7 Today's date is January 15, 2021. The tirne on the 
8 video monitor is 12:04 p.m. Eastern Standard Tin1c. 
9 The certified videographer today is 
1 O Jean-Louis Ziesch, representing Planet Depos. 
11 This video deposition is taking place remotely. 
12 Would counsel plcase identify yourself 
13 and state -- and state whom you represent. 
14 MR. ROTTE BORN: Hi. My name i Ben 
15 Rottenbom from Woods Rogers and I represent 
16 Ms. Heard. 
17 MS. VASQUEZ: Good moming. Camille 
18 Yasquez, joined with Stephanie Calnan, from Brown 
19 Rudnick, and we represent Mr. Depp. 
20 MR. SIIERMAN: Good moming. This is Lee 
21 Shem1an from Callahan, Thompson, Shem1an & 

22 CaudiJJ, and [ rcpresent the witness, Laura 
'-----------------------

9 BY MR. ROTTE BORN: 

10 Q. Good afternoon, Ms. Divenere. Again, my 

11 name is Ben Rottenborn. 1 represent Ms. Heard. 

12 Ms. Heard is -- is present for today's deposition, 

13 and we appreciate your being here. 

14 Have you ever been deposed be fore? 

15 A. o. 

16 Q. 1s there any -- any condition or 

17 circumstance that would keep you from 

18 understanding rny questions or being able to 

19 completely and truthfully answer them today? 

20 A. o. 

21 Q. What's your -- what's your occupation? 

22 A. l'm an intcrior designer. 

Q. How long have you been an interior 
2 designer? 

3 A. Twenty years. 
4 Q. Okay. And you did work for Amber Heard 
5 and Mr. Depp? 
6 A. l did. 
7 Q. Have you done work for other celebrities 
8 in Califomia or elsewhere? 

9 A. Yes. 
10 Q. Who are sorne ofthose? 
11 MR. SHERMAN: Wait a minute. Hold on. 
12 Hold on. I couldn't -- I tried to get to the 
13 spacebar to levee an objection. 
14 1 don't see any lead to admissible 
15 discovery by way ofwho the rest ofher clientele 
16 is. So I would object on privacy grounds and 
17 instruct her not to answer. 
18 MR. ROTTENBOR : I'mjust asking for 
19 basic background, but we can -- we can ask some 
20 different questions. That's fine. 
21 BY MR. ROTTENBOR : 
22 Q. Where -- where is the geographic scope 

PLANET DEPOS 
888.433.3767 I WWW.PLANETDEPOS.COM 
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9 

1 of the work you do, Ms. Divenere? 

2 A. ln Califomia. 
3 Q. Okay. Mostly arom1d L.A.'? 

4 A. Correct. 
5 Q. How did you first -- well, you -- is it 
6 co1Tect that you met Amber Heard before you met 

7 Johnny Depp? 

8 A. Yes. 
9 Q. And how did you meet Amber? 

1 O A. Through her PR person. 1 had done some 
11 work for her. 
12 Q. And what's the name ofthat PR persan? 

13 A. Jodi Gottlieb. 
14 Q. Okay. Do you remember approximately 
15 when you begin doing work for Amber Heard? 

16 A. Probably about eight years ago. 
17 Q. Okay. 2000 --

18 A. Maybe nine. 
19 Q. 2011, 2012, that tÎl11e frame'? 

20 A. 1 beUeve so. 
21 Q. Okay. And was that before she was 
22 involved with Mr. Depp? 

A. Yes. 
2 Q. ls it fair to say you got along weU 

3 with M . Heard? 

4 A. Yes. 
5 Q. She treated you well? 

6 A. Yes. 
7 Q. Describe your relation hip -- working 

8 relationship generaUy, what type ofwork you did 

9 for her, what your relationship was like, 
10 et cetera. 

11 A. 1 - she would always give me a new task 
12 to do, or she had moved into an apartment and we 
J 3 were trying to get the apartment to feel like home 
14 for her, and I pretty much was always on call 
15 whenever she needed. 
16 1- 1 mean, if it was, you know, just 
17 to flutT something up or to redo a room, you know, 
18 my services can nm the full gamut. 1 can - you 
19 know, l'U even do flowers sometimes. 
20 Q. What just -- what do you mean by doing 
21 flowers? 

22 A. 1 mean, just I would, you know, if 

Il 

they - if she was coming in or something, and l 
2 would go to the flower market We would do 
3 flowers, just to fresh up, you know, rooms, things 
4 like that. 
5 Q. So if she were out of town, sometimes it 
6 wasn't uncommon for you to bring flowers on your 
7 own and put them in her apartment or wherever she 

8 was conùng back to? 

9 A. Yeah. o, 1 wouJd definitely have done 
10 that. 
11 Q. Okay. And you lived in the Eastern 
12 Columbia building in 2016; right? 

13 A. Correct. 
14 Q. Okay. Do you still live there? 

15 A. o. 
16 Q. Okay. So -- and I know that you've 

17 given some testimony in this case before, and 
18 we're going to get to how you fit into the case. 
19 But during the tÎl11e in question, when 
O Ms. Heard was married to Mr. Depp and then split, 
1 filed for divorce fi-om Mr. Depp, you lived in the 

.122 Eastern Columbia building; right? 
12 

1 A. 1 did 
E Q. Okay. So you were going in and out of 
3 that building every day? 

4 A. Not every - going into the building? 
5 Yes, every day. 
6 Q. Righi. And your comings and goings fi-om 
7 that building didn't necessarily have anything to 
8 do with Ms. 1 leard or Mr. Depp or anyone else --

9 A. No. 
10 Q. -- who lived there? 

Jl. A. No. 
12 Q. Okay. 
13 MR. SHERMAN: Laura, wait unti1 he's 
14 completely finished with his question. Okay? 
15 Nonnal conversation, that's -- that's 
16 perfectly fine, but the court reporter can only 
17 take down one of you talking at a time. 
18 Tf-Œ WITNESS: Okay. I apologize. 
19 MR. SHERMAN: So let hÎl11 completely 
20 finish, and then you can give your answer. Okay? 
21 THE WITNESS: Uh-huh. 
22 MR. SHERMAN: Thanks. 

PLANET DEPOS 
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R 

BY MR. ROTTENBORN: 
2 Q. Without disclosing anything to me about 
3 what you and Mr. Shennan talked about, what did 

4 you do to prepare for your deposition today? 

5 A I did-

13 

6 MR. SHERMAN: Well, l'm going to object 

7 that it does caU for attorney/client privilege 
8 generally, but you can answer the question. 
9 THE WITNESS: r didn't prepare. 
10 BY MR. ROTTENBORN: 
11 Q. Okay. Did you speak to anyone who 
12 wasn't your attorney in preparation for today's 
13 deposition? 

14 A o. 
15 Q. Okay. When did you -- and I know that 
16 your attcndance today is -- is relue tant. That's 
17 fair to say; right? 

18 A lt is. lt's not my comfort zone. 
19 Q. Right. Right. I gel it. 
20 And your involvement in this case 
21 generally has been reluctant and out ofyour 
22 comfort zone too; right? 

14 

R, H l 
2 

A True. 
Q. When did you first become involved in --

3 and when I say, "this case," you understand that 
4 l'm referring to the lawsuit pending between 
5 Mr. Dcpp and Ms. Heard in Virginia; correct? 

6 A Correct. 
7 Q. When did you first become involved in 
8 this case? 

9 A When I received a text from Mr. Waldman. 
10 Q. And Mr. Waldman is Mr. Depp's -- one of 
11 Mr. Depp's attorneys? 

12 A Correct. 
13 Q. l'm going to ask Alex to pull up the 

15 

1 that, particularly the -- the large yellow text at 
2 the top. Yep, just scroll down a Little bit. 
3 (Deposition Exhibit Number 1 
4 was marked for identification) 
5 BY MR. ROTTENBORN: 
6 Q. And if you ever need anything enlarged 

7 or if you need --

8 A l'm good. 
9 Q. Ail right. Just let us know. Okay? 

10 A Uh-huh. Thank you. 
11 Q. 1s this --
12 MR. ROTTENBOR : Can you shrink that a 
13 little bit, Alex, so we can see a Little more of 
14 it? Thanks. 
15 BY MR. ROTTE BORN: 
16 Q. ls this the text that you were just 
17 referring to, Ms. Divcnere? 

18 A Yes. 
19 Q. What was your reaction to receiving this 

f20 text? 
1 A Vou know, 1 was a little horrified. 1 
2 was, vou know. 1 was concerned. iust because 1 

16 

1 felt like I really- you kno", it was a couple 
2 years later. 1 didn't really, you know, 1 didn't 
3 know why I was involved with it. And 1 - 1 felt 
4 a little threatened by it, to be honest. 
5 Q. Did thi text make you fccl 
6 uncomfortablc? 

7 A Yes. 
8 Q. And did it -- did it make you feel like 
9 you were bcing put under pressure by Mr. Waldman 
1 O to make a Declaration in Mr. Depp's favor? 
11 MS. VASQUEZ: Objection. Leading the 
12 witness. 

MR. ROTTENBORN: You can answer. 

R, H, 
F/A 

L, R, 
H, 
FIA 

14 exhibit that's been uploaded that's called, 
15 "Waldman Text to Laura D." 

14 THE WITNESS: Yes. L, R, H,IFtA 

16 And, Ms. Divenere, the way this is going 
17 to work is you're going to -- l'm going to show 
18 you a few documents today. lt won't be many, but 
19 a few. And l'm going to put them up, or the 
20 Planet Depos tech person is going to put them up 

15 BY MR. ROTTENBORN: 
16 Q. Did you feel pressured by Mr. Waldman to 
17 say things that were unfavorable about Ms. l leard? 
18 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 
19 BY MR. ROTTENBORN: 
20 Q. You can answer. 

1 

I
L,R 

H, F/A 

21 on the screen like this. 21 A Yes. L, R, H,IFtA 

22 MR. ROTTE BORN: And ifyou can enlarge 22 Q. And I believe you testified to this, but 

PLANET DEPOS 
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~·:b~~-~e~H,did you feel that Mr. Waldman was thrcatening ;u [;I 
FIA, !mp erwith some negative conscqucnces personally ifyou 
Onininn ~ rlirln't rnnni•rnlP u,ith him? 

19 

THE WJT ESS: Okay. 
MR. SHERMAN: -- and then you answer the 

question afl:erwards, unless I instruct you not to. 
Okay? 

L Vague/Amb,g , I\.H 
FIA 1-()pr~ 

,1 \LA~() 7· f'lhi.r> 1nn J,,. 4in';;r-.aa= 14~ 
THE WlTNESS: Yes. 

_$11-..;;H~ MR. l:{,Q 1 1 

THE WJTNESS: Okay. 
MR. SHERMAN: So go ahead and answer 

7 that question. And if you nced it read back or L, Vague/ 7 Q. Did you feel that Mr. Waldman's conduct 
Ambig., R ~· in sending you this text and in getting you to 
F/A, lmpr P-er , 
"-'-'-- 9 signa Declaration was appropriate? 

10 MS. VASQUEZ: Objection, leading. Vague 
11 and ambiguous as to "appropriate." 
12 MR. SHERMAN: Yeah, I'm going to object 
13 to that as well. lt also calls for a legal 
14conclusion in terms ofwhether -- 1 don't know 
15 whether you mean by "appropria te," appropria te 
16 conduct for a lawyer or not, but she wouJdn't be 
17 able to opine on that. 
18 MR. ROTTENBORN: Okay. Weil, she can 
19 answer the question, so 1'11 ask it aga in with 
20 your objections noted. 

8 you need to hear it again --
9 THE WlTNESS: Yes. 
10 MR. SHERMAN: -- they can do that for 
11 you, because it's been a minute. 
12 THE WlTNESS: Thank you. Can you repeat 
13 the que tion? 
14 BY MR. ROTTENBORN: 
15 Q. Sure, yeah. At any point -- at any time 
16'have -- have you bclieved that Ms. Heard somchow 
17 concocted a hoax that she was abuscd by Mr. Dcpp? 
18 MS. VASQUEZ: Same objections. 

MR. SHERMAN: Same objections. 
THE WlTNESS: No. 

L, R, 
H, FIA 

A.V l'IJfO D 
L Vogue/Amb,f R H 

21 BY MR. ROTTENBORN: IL, R, 

22 Q. Now, in this text from Mr. Waldman, he lH, FIA FIA 1""""'"'l~ Q. To you, as you understand the word 

1 
L, vague/ 1 "appropriate," Ms. Divcnerc, did you tecl that 
Ambig., 2 Mr. Waldman's conduct in scnding you this text 0verbroad, 
R,H, FIA, 3 and getting a Declaration from you was 
lmproper 

4 0oin,on appropria te? 

18 

1 Vl , -
:,:::,~.,16 THE WlTNESS: 
-"""-

---:1- BY R. ROTTE B 
8 Q. And at any point when you received this 
9 text, or since then, have -- have you believed 
1 0 that Ms. Heard somehow concocted a hoax that she 
1 1 was abused by Mr. Depp? 
12 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 
13 Assumes facts not in cvidence. lt's vague and 
14 ambiguous. 
15 MR. SHERMAN: Also overbroad. 
16 THE WJTNESS: l'm -- l'm sorry. Am l 
17 supposed to answer this? 
18 MR. SHERMAN: Yeah, you can --
19 THE WlT ESS: Okay. 
20 MR. SHERMAN: Laura, you answer the 
21 questions. When the objections corne, j ust wai t 
22 and let them get made --

...... ----------------------. 20 
1 says that he has you, quote, "all over the 
2 surveillance video." Do you sec that? 
3 A. Yes. 
4 Q. Did hc ever show you any surveillance 

videos from this building? 
6 A. 1 don't recall. 1 believe I migbt have 
7 seen one photo that he had - that he had shown 

8 me. ln fact, he did show me one photo of myself 

9 in an elevator. 
10 Q. Was anyone else in that elevator with 
11 you? 
12 A. l don't remember. 
13 Q. And Ms. Heard wasn't; correct? 
14 A. l don't remember. 
15 Q. And this building that is being rcferred 
16 to in this text is the Eastern Columbia building 
17 in which you residcd at that timc; correct? 
18 A. Correct. 
19 Q. Did you -- is it fair to say that this 
20 text lcft you with the impression that if you 
21 didn't cooperate, that you were going to have to 
22 spend a significant amount on your own attorney? 

PLANET DEPOS 
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6 (21 ta 24) 

L, R, H, 1/f 
2 
3 

A Yes. 
MS. VASQUEZ: Objection, leading. 

Sorry, Ms. Divenere. Objection. 1 apologize, 

L, R, H, 
F/A 

4 Ms. Divenere. 

5 Objection. Leading the witness. 

6 Assumes facts not in evidence. 

7 THE WlTNESS: Yes. 
8 BY MR. ROTTENBORN: 

19 Q. Did you feel like you had a choice other 

IJ O than to coopcrate wi th Mr. Waldman? 
11 MS. VASQUEZ: Objection. Leading the 

~ f:t:l <; 

L. R. H. Fl"l 3 THE WlTNESS: No. 

l 14 BY MR. ROTTENBORN: 

L, R, H, 15 Q. And hc cvcntual ly got you to sign a 
FIA 16 Declaration on Mr. Dcpp's behalf: correct? 

17 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 
18 not in cvidence, and it's leading the witness. 

LR H f,._9 THE WTTNESS: Yes. 

120 BY MR. ROTTEN BORN: 

L, R, ~ 1 Q. And that Declaration was one that was 
FIA 122 written for you? 

L, Vagul; ln othcr words, you didn't type the 
Ambig., '!, words or write the words in that Dcclaration; 
H, SP 3 correct? 

4 MS. VASQUEZ: Objection. Objection. 

22 

5 Compound, leading the witness. Assumes facts not 
6 in evidence. Vague and ambiguous as to, "written 

7 for you." 
8 MR. SHERMAN: lt is compound. And it's 
9 also overbroad the way it's phrased, but you can 
1 () ;;in<;we th n11p<;tjon 

~ ~· 9.,"!'Ambr11 THE WlTNESS: Correct. 

112 BY MR. ROTTE BORN: 

Ambig., 4 relating to this mattcr, do you feel likc he was 
L, Vagur,3 Q. ln your conversation with Mr. Waldman 

H, SP 15 being malicious towards Ms. Heard? 

16 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 

17 ambiguous as to "malicious," and leading the 

18 witness. 
19 MR. SHERMAN: Join as to the vague and 

2Q.ambi®ous QbiectiQn. 
1LVague/Amt21 THE WITNESS: Yes. 

22 BY MR. ROTTENBC5lrn: 

23 

'4 
5 

Q. And aller you signed the Dcclar.ation, R, igue/ 
you had a conversation in person with Ms. Heard: Ambi ··:t· 
right? 

A. 1 did 
MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 

6 ambiguous as to time. 

7 THE WfTNESS: Sorry. 
8 BY MR. ROTTENBORN: 

9 Q. l'm sorry. Could you repeat your 

10 answer, please? 

J J A. 1 did, yes. 
12 Q. And that conversation was in or around 
13 June or July of2019? 

14 A. lt must have been, yes. 
15 Q. Was it at -- at Ms. lleard's house? 

16 A. lt was. 
17 Q. And you are aware that that 
18 conversation, or parts of that conversation, wcrc 

19 recorded by a phone that was out on the desk 
20 betwcen the two ofvou: is that right'? ______ --:---

2 MS. V ASQUEZ: Objection. 

MR. SHERMAN: Objection. That lacks 

foundation and assumes facts, r don't know that 

are in evidcnce. 

You may answer. Let -- let the other 
lawyer put the objections on, as well, that she 

has. 

MS. VASQUEZ: l'm going to join 
Mr. Sherman's obiections. 

THE WlTNESS: 1 -- 1-- 1 don't know. 
9 do not rccall being taped at ail. 

0 BY MR. ROTTENBORN: 

24 

111 Q. DoyourecallMs.Heardtcllrngyouthat 
12 she was going to record the conversation to 
3 potentially hclp with a counter-declaration that 

4 you had -- had discussed signing? 
5 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 
6 Assumes facts not in evidence. lt's overbroad, 

7 and vague. 
18 THE WIT ESS: 1 -- l don't remember. 

) 9 don't rccall. 
20 BY MR. ROTTE BORN: 
21 Q. Oka y. l'm going to ask -- and -- and 1 

22 know this is going to take a little bit oftime, 

0 

0 

L, R, H, 
AF, 
F/A 

PLANET DEPOS 
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1 but in light of the fact that this may well be 
2 Ms. Divenere's trial testimony, to the extent 
3 either party designates her, we're going to play 
4 the recording in its entirety. 
5 So l'm going to ask Alex to -- to pull 

25 27 
1 with her? L, Vague/1mbig., 

Overbroad, R, H, F/A 2 A. Yes. 

!~ 
MS. VASQUEZ: Objection, leading. And 

it assumes facts not in evidence. 
BY MR. ROTTENBORN: 

Q. Can you just repeat your answer, please, 6 u the audio recording_ that was uploaded this 
morning, and we're going to play the rccording. R, H, AF 7 

FIA 8 And, Ms. Divenere, when l'm done, I 
Ms. Divenere? 

A. Yes. 
9 might have some questions for you aboutit. But 
10 the first question or two that l'm going to ask 
11 you is, is this -- you know, is this a recording 
12 of the conversation that you had with Ms. Heard, 
13 and is that your voice on the recording. Oka y? 
14 A. Ulrhuh. 
15 MR. ROTTENBORN: And everyone can feel 
16 free to put -- put their microphones on mute, if 

Q. And do you stand by everything that you L. Vagu1'Amb1g, 
0 said in that conver ation today? 0 ~~.z,roa, R H. 

MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 
2 confusing and assumes facts not in evidence, lacks 
3 foundation. 
4 MR. SHERMAN: lt's also overbroad as to 

15 a 19-minute conversation. 
16 BY MR. ROTTENBORN: 
11 Ç). You can answer. 17 they want, while this is being played. 

18 THE VIDEO TECHNICIAN: That's a good 18 A. Yes. L, Vague/Jb,g., 
. 9 Q I h h' th .d . h Overbroad, R. H, 19 suggestion. 1 . s t erc anyt mg at you sa1 m t at FIA 

20 This is Alex. Please j ust let me know O conversation that, upon retlection, isn't true and 
21 if the audio is coming through clearly. It should I correct and that you'd like to correct now? 

22 corne through clearl y. But_th_a_t _is_a_go_o_d ______ 22 ___ M_S_. _v_A_S_Q_VE_Z_:_O_bJ_·e_c_tio_n_,_o_v_er_b_ro_a_d_. ___ , 
26 

suggestion by counsel to -- for everyone to mute 
2 while this is playing. 
3 MR. ROTTENBOR : We'U -- we'll let you 
4 know -- we'U let you know if it's not. How about 
5 that? If it is, then just keep it rolling. 
6 THE VIDEO TECHNJCIAN: Sounds good. 
7 MR. ROTTENBOR : Thanks. 
8 THE VIDEO TECHNICIAN: Rolling now. 

9 
10 
11 
12 

(Dcposition Exhibit Number 2 
was marked for identification) 
(Audio recording played) 
MR. ROTTENBORN: Okay. 

13 can take that down, please. 
4 RY R.QTTF OR · 

Alex, I think we 

1 THE WITNESS: 1 don't bel icve so. L Vague/Ambtgl R H. FIA 

j2 BY MR. ROTTE BORN: 1 
Q. And Ms. Heard didn't coerce you to say L, v'ue/ 

4 any of that· right? Am g., R, 
' . H /A 

5 A. N~ ' 

3 

f
1
6 MS. VASQUEZ: Objection, leading. t 

1 BY R., R.QTT BQ 
8 Q. Ms. Hcard didn't threaten you with L, Vague/A big., 

.f d'd , th .gh 9 R, H, FIA 9 conscquenccs I you I nt say at; n t. 

1
1 O . MS. VASQUEZ: Objection, vague and 1 

11 amb!J!UOUS. 
12 THE WITNESS: She did not. L Vague/Amb,g., R. H.jFtA 

l 13 BY MR. ROTTE BORN: 
14 Q. Ms. Heard didn't say that if you didn't L. vagu JAmb,g 

R, H, AF 15 Q. Ms. Divenerc, is that a recording of the 15 tell her what she wanted to hear, that you'd have R, H · FIA 
F/A 16 conversation that you had with Amber in the summer 

17 of2019? 
18 A. Yes. 
19 Q. And that's your voice on the tape? 
20 A. Yes. 
21 Q. And when you were speaking to Amber 
22 during that conversation, were vou bcing tmthful 

16 to hirc an attorney and pay money out of our own _J 
17 pockct, did shc? 

li 8 MS. VASQUEZ: Objection, assume facts 
19 not in evidence. Leading. 
20 THE WlTNESS: Can ou re eat the 
21 question? No, no, she did not. L, Vague/Ambig., R, H, IF/A 

p2 1 
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29 

Q. And do you have any persona! knowledge 
2 of any fact that suggests that Ms. Heard's 
3 statements regarding abuse at the hands of Johnny 
4 Depp are false? 
5 A. l have --

6 MR. SHERMA : Object -- hold on. 
7 Objection. lt's overbroad and lacks 
8 foundation as to this wi tness. 
9 You can answer the question, Laura. 
10 MS. VASQVEZ: Ijoin in those 
1 1 objections. 
12 THE WITNESS: l'm sorry. Can you repeat 
13 the question? 
14BY MR. ROTTE BORN: 
15 Q. Sure. Do you have any persona! 
16 knowledge of any fact that suggests that 
17 Ms. Heard's statements regarding abuse at the 
18 hands of Johnny Depp are false? 

31 

1 Declaration he wanted? ~-- L, R, H, F/A, Vague/A~big. 
2 M . ASQlJE2: ObJect1on, leadmg. 
3 Assumes facts not in evidence. Calls for hearsay. 
4 MR. SHERMAN: Also vague the way it's 
5 phrased. 

6 
7 

18 

You can answer 2 Laura. 
THE WlTNESS: Ycs. L R H FIA Vague/Am if;J. 

BY MR ROTTENBORN: 1 
9 Q. And did you feel coerced to sign this L, R, H, ~/A: 
10 Declaration by Mr. Waldman? Vaguet4mb,g. 

11 MS. VASQUEZ: Objection, asked and 1 

12 answered. Assumes facts not in evidence. l 
13 THE WITNESS: Yes. L, R, H, FIA, Vague/A~big. 

[:

4 B MK KU 11 c 1:301 : 
5 Q. l'd like to go to paragraph 5, please. 
6 And paragraph 4 as wel 1. 

17 Do you see in paragraph 4 thcre's a L, , H, 

18 refercnce to an accusation that Amber Heard made /A, 

--~J A. No. 
. Mr D d. . .d h V guet 19 aga1nst . cpp regar mg an 1nc1 ent t at A big. 

O happened on Saturday, May 21 st, 2016? 20 MS. VASQVEZ: Same objection. 
21 MR. SHERMAN: Laura, did you answer? 1 A. Yes. 

22 didn't hear you. 2 O. And then in oarae:raoh 5. vou talk about 
30 

1 THE WIT ESS: Yes. l'm sorry. I said, 1 seeing Ms. lleard in some of the days foUowing 
2 no. 2 thal allegcd incident: correct? 
3 MR. ROTTENBOR : Alex, can you please 3 A. Yes. 
4 pull up the document entitled, "Declaration of 4 Q. Vou didn't see her -- to the best of 
5 Laura Divenere Signed," and slowly scroU through 5 your knowledge, you didn't see her on May 21st 
6 it, just so she can see all the pages and her 6 aller the incident, did you? 
7 signature at the end, please. 7 A. I honestly - 1 don't recall. 
8 (Deposition Exhibit umber 3 8 Q. Okay. And you didn't see her on May 
9 was marked for identification) 9 22nd after the incident; right? 
10 BY MR. ROTTENBORN: 10 A. I don't recall. 1- again, 1 don't-

L, vague/Amltll Q. Ms. Divcncrc, is this the Declaration 11 these are just dates. And it's been so long, 1 
R, H, FtA 12 that Mr. Waldman had you sign? 12 have no concept ofthat time. 

7
13 A. Yes 13 Q. And when -- when you say that you saw 
14 Q. And. did -- 14 her at least on May 23rd, 24th. and 25th, are 
15 MR. ROTTENBORN: Vou can scroll back up 15 those -- is that your rccollection that you saw 
16 to the top, please, Alex. 16 her on those days, or did Mr. Waldman tell you 
17 BY MR. ROTTE BOR : 11 that vou saw her on those clav<:? 

L, Vague/ 18 Q. In your conversations with Mr. Waldman, ~8 MS. YASQUEZ: Objection, calls for ~~::.t R, 19 both in the tcxt that we saw earlier and leading 9 hearsay. Lack of foundation. Assumes facts not 
20 up to signing this Dcclaration, did Mr. Waldman Oin evidence. lt's also vague and ambiguous as to 
21 leave you with the impression that you cou Id be I time. e ecollection..w.hen? 
22 charged with perjury if you didn't sign the !22 THE WITNESS: Those would have been ---~::.____:.:..._ _ _:_.:.....::._..: ___ :..:..._ ___ _ 
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D t " 
1 

dates that Mr. Waldman gave me. 8ecausc, agam, 1 thanks. lt's always -- always interesting with 
H, F/A, ~ 

don't have any correlation or idca of what those ZooIILwith the "ttle time dela · · !!ht2 
dates were, especially afler so many years. To your knowledge, Mr. Waldman isn't an R~/A, 

1 1 b d 
. . I SP, 1 proper 

4 BY MR. ROTTE BOR : '4 expert on spousa a use or omest1c v10 ence; pinion 

H, FIA, 6 Q. And when it came to seeing signs of correct? 
6 abuse on Ms. Heard's face, Mr. Waldman told you MS. YASQUEZ: Objection. 
7 that if there had been abuse, that you wouJd have MR. SHERMAN: Objection. Lacks 

8 been able to sec signs; right? Thal was something foundation. Catis for specuJation. Calls for a 
,2 hc said to vou? legal conclusion as to the word, "expert," 

10 MS. VASQUEZ: Objection, hearsay. I0depending on ifyou use it as a term of art. 

11 Assumes facts not in evidence, misstates the 11 MS. VASQUEZ: 1'11 join in those 

12 record. -------=a= 12 objections. 
H FIA A~ 13 THE WITNESS: Yes. 13 BY MR. ROTTENBORN: 

14 8 MR. R. 1 l E 801 14 Q. You can answer. 
15 A. Correct. H, FIA, A):i 5 Q. And hc told you that any signs of abuse 

l t 6 would have bcen very visible to you; right? 

l17 MS. VASQUEZ: Object -- same objections. 

H FIA AJI 8 THE WIT ESS: Yes. f 
,F/A, 

16 Q. And Lo your knowlcdge, Mr. Waldman isn't :r~per 

17 an expert on what cuts and bruiscs and swclling pin1on 

18and other signs of abuse look likc; right? 
---= 1.2 MS. VASQUEZ: Same objections. 1 Q 9BVMR. 01ïENBO 

H F/A 10 Q. But hc ncver explained to you how or why 0 THE WITNESS: Correct. R, FIA, SP, lmproper~pinion 

21 he would have any persona( knowlcdge or any bas, 

L 22 to make such a statemcnt; right? 

1 BY R,. ROTTE OR · L 
Q. But nonetheless, Mr. Waldman lcd you to R ,,., t-

l ~ V _O_UE_Z_~--ame--o-ll-i e-c-ti o-□--=. =--- 3-4----.: 

H, FIA, SP, 1~ THE WITNESS: Correct. 

13 B MR ROI 1:. 

3f=-1 
bel ieve that if you didn't notice signs of abuse R, H, f/A, 
on Ms. Heard's face, that she hadn't been abused; F 

right? 

H. FIA, s!4 Q. Mr. Waldman wasn't there on May 21 st, 
AF ls 2016, Lo your knowledge; right? 

6 A. To my knowledge --

MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 

not in evidence. Misstates the record. Catis for 
hearsa. 

7 MR. SHERMAN: Objection. lt lacks THE WITNESS: Correct. R, H, Fl-4, AF 

8 foundation. Cal 1s for specuJation. 
9 MS. VASQUEZ: Join. 
10 MR. SHERMAN: You can answcr Laura. 

H FIA SP {fi t THE WITNESS: Oh. Correct. 

lt2BY MR. ROTTENBORN: 
H, FIA, s ) 3 Q. He ncvcr told you that he was therc on 
AF 14 May 21 st, 2016; right? 

BY MR. ROTTE BORN: 

Q. Now, you did -- you mentioned this in 

1 0 your conver ation with M . Heard. You did see 
11 Ms. Heard's face red and swollen on those days in 

12 late May 2016 when you saw her; right? 

1
13 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 
14 not in evidence. It's compound. 

1 
R, H, 
F/A, 
AF 

-----: 15 A. Correct. 15 THE WITNESS: To my rccall, yes. R, H, F/A,IAF 

16 MS. VASQUEZ: Objection. Catis for 16BY MR. ROTTE BORN: 
17 hearsay. 17 Q. And you have no persona( knowledge or 
18 Apologize, Ms. Divenerc. 1 was a bit 18 reason to believe that ifyou hadn't seen bruises 
19 delayed. 19 or cuts on Ms. Heard's face, that somehow she 
20 THE WJT ESS: lt's fine. 20 wasn't abused and was making up the allegations of 

21 BY MR. ROTTENBORN: 21 abuse; right? 
22 Q. To yow· knowledge, Mr. Waldman -- 22 MR. SHERMAN: Objection. lt's vague as 

PLANET DEPOS 
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1 phrased. There's too many negatives in the 1 

2 question. 1 actually didn't follow it. 2 

3 So ifyou understand it, Laura, you can 3 

Ms. Heard was wearing makeup in the day that you 1 FIA, 

saw her in laie May 2016, you did notice hcr face now., 

being rcd and swollen? AF 

4 answer. 

5 THE WlTNESS: I actually djdn't. Can 

6 you repeat it? 

7 BY MR. ROTTE BORN: 

8 Q. Sure, ycah. o, he raises a fair point. 

9 Just bccause -- strike that 
10 Did you see any cuts or bruising on 

11 Ms. Heard's face in the days that you saw her in 

12late May2016? 

13 A. No. 
14 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 

15 not in evidence. Compound. 

16BY MR. ROTTE BORN: 
17 Q. And j ust because you didn't see any cuts 

18 or bruises on her face, doesn't mean she wasn't 

19 abused on May 21 st; correct? 
20 MR. SHERMAN: Vague. 

21 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 
22 ambiguous. Assumes facts not in evidence. 

~ MS. VASQUEZ: Objection. Asked and 1 

answered, 

6 
7 

THE WIT ESS: Yes. ___ FIA, Knowj,AF 

BY MR. RÔTIE BÔR : 

8 Q. If Ms. Heard had been wcaring makeup in 

9 the days that you saw her in late May 2016, would 

JO it surprise you ifyou hadn't seen bruises or 

11 cuts? 
12 MS. VASQUEZ: Objection. Calls 
13 speculation. Assumes facts not in evidence. 

14 THE WITNESS: f'm sorry. Can you repeat 

15 the question? 

16 BY MR. ROTTENBORN: 
17 Q. Sure. lf Ms. Heard had bcen wearing 

18 makeup in the days that you saw her in late May of 
192016, would it surprise you ifyou hadn't seen 

20 bruises or cuts on her face --

21 MS. VASQUEZ: Same objections. 

22 BY MR. ROTTENBORN: 
38 40 

J MR. SHERMAN: You can answer ifyou can, 1 Q. -- because it was concealed by makeup? 
2 Laura. 2 A. Would it surprise me? 1t would surprise 
3 MS. VASQUEZ: Cal Jing for a conclusion. 3 me ü I had seen it? 
4 THE WITNESS: 1 don't know. 4 Q. Would it surprise you ifyou -- l'm 

5 BY MR. ROTTE BORN: 5 sorry. Let me ask that aga in, Ms. Divenere. f'm 
6 Q. You don't have an opinion on whether or 6 sorry ifthat was vague. 
7 not-- well, strike that. 7 If Ms. Heard had been wearing makeup in 

8 Now, it wasn't wteommon for Ms. Heard to 8 those days when you saw her in late May 2016, 
9 wear makeup; right? 9 would i t surprise you if you hadn't seen brui es 

JO MS. VASQUEZ: Objection. Vague and JO or culs because they were concealed by the makeup? 

11 ambiguous. Compound. 11 MS. VASQUEZ: Objection, vague. Assumes 
12 THE WITNESS: Correct 12 facts not in evidence. Catis for speculation. 

13 BY MR. ROTTENBORN: 13 THE WlTNESS: Yeah, I -- I suppose so. 

R,SP,AF 14 Q. Andareyou--lassumcthatyou'rc 14 MR.SHERMAN: Well,don'tsuppose, 
15 aware that something that people who arc the 15 Laura. 

J victirns of domcstic violence can do to conccal 16 THE WlTNESS: Oka y. 
17 signs of abuse is to wear makeup; correct? 17 MR. SHERMAN: If -- if you can answer 

1

18 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 18 rus question, then you can. But don't guess or 
1 .,,._,;.,p. pn" r.,11 h r ""'" •l<>t-;("., 19specu1ateaboutanything. Okay? 

R. SP. A9 Q THE WlTNESS: Yes. ==,,____ 20 THE WlTNESS: Okay. 

121 BY MR. ROTTENBORN: == 21 BY MR. ROTTENBORN: 
R ~P A~22 Q. But ncvertheless, whether or not 2 Q. And -- yeah, go ahead. 
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41 

1 A o, I - l'm still - I don't know why 
2 r'm drawing a blank. Probably because this just 
3 is not my thing. 
4 So if she was wearing - could you 
5 repeat the question one more time? l'm so sorry. 
6 Q. Sure. 
7 MR. SHERMAN: And, Ben, not to be 
8 difficult, but -- but I think the problem is 
9 the -- the negatives. There are so many -- the 
10 way the question is phrased in the negative with 
11 multiple negatives in it, it -- it gets confusing, 
12 and I think that's where the problem lies. 
13 So maybe ifwe could phrase the question 
14 affirmatively, it might be casier. But Lhat's 
15 just a suggestion, and I don't mean to step on 
16 your -- your deposition in any way. 
17 MR. ROTTENBOR : Thanks, Lee. 
1 RY. R 'I FNBO 

FIA, Kno,19 Q. Ms. Divenere, ifyou -- to the cxtent 
lmproper h d'd , . b . 
0 . . 20 t at you I n t nouce cuts or ru1ses on pm1on, I", 
Vague/ 21 Ms. Heard's face, in the days that you saw her in 
Ambig. 22 late May 2016, that could be because enough time 

7 G 

43 

BY MR. ROTIENBORN: 
2 Q. And does the fact that you didn't --
3 that you didn't notice culs or brui ses on her face 
4 make you in any way doubt that she was the victim 
5 of domestic violence on May 21 st, 2016? 
6 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 
7 not in evidence. Calls for a conclusion. 
8 THE WlTNESS: Correct. 
9 BY MR. ROTTE BORN: 
10 Q. Does it make you doubt that at ail? 
1 l MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 
12 confusing. 
13 THE WJT ESS: Does it make me doubt --
14 l'm sorry. What does it make me doubt? 
15BY MR. ROTTENBORN: 
16 Q. Does the fact that you -- does the fact 
17 that you did not notice cuts or brui ses on 

IC, 
Unint lligible 

18 Ms. Heard's face make you doubt at ail that she 
19 was the victim of domestic violence on May 21 st, 
202016? 
21 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 
22 confusing. Lacks foundation. Asswnes facts not 

44 

F1A. sP Know 11 had passed that they were no longer as apparent; 
lmproper Opm10 . 
~ vague1 2 right? THE WITNESS: o. 
Ambog 1 A l ~O1 _p:;.7. Dhipr inn ,L:,m,r n 'l BY MR. ROTTENBORN: 

4 ambiguous. [t's an improper hypothetical. 4 Q. Now, you're aware that Mr. Depp has 
5 BY MR. ROTIENBORN: 5 tried to use your Declarations to suggest that 
6 Q. You can answer. ________ Ms. Heard wasn't abused and is lying about hcr 

lmproper d · d I b b d S V SQUEZ Ob. . d Opinion, AF 8 Q. An 1t cou! a so e ecause Ms. Hear M . A : ~ection, compoun . 
FIA. SP, Kn~, A. Correct. allegations of abuse; correct? 

VaguelAmbi was wearing makeup that concealed those cuts and As urne facts not in evidence. 
I 0 brui ses; correct? I 0 THE WITNESS: Correct. FIA, SP, R,IH, AF 

1

11 MS. VASQUEZ: Saine objections. Calls 11 BY MR. ROTIENBORN: 

1 fnr '-D c.11l;:ition -----~ il Q. Do you feel like anything in your 
~ ~4J'j' THE WITNESS: Correct. _____ .a I Declaration suggests in any way that Ms. Heard is 

1141:3 MK R0111:. tlOKN: ,____ ~ lying about her abuse allegations or wasn't abused 
FIA. SP, Kn1vt-5 Q. ln your multi-ycar relationship -- 15 by Mr. Depp? 
lmproper . . . . . 
Opinion, AF, 16 working relat1onsh1p w1th Ms. Hcard, was 1t 16 MS. VASQVEZ: Objection, compound. 
Vague/Ambi 17 uncommon for her to wear makeup? 17 We're talking about a three-page document witb how 

1

18 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for 18 many paragraphs? Ten? 
l 9 speculation. 19 MR. ROTIENBORN: Camille, eut out the 

FIA, sP, Kn~P THE WlTNESS: [ -- [ don't recall. l've 20 speaking objections. Just make your objections 

O
lmproperAF 21 seen her with both makeup and with -- and -- 21 for the record, but don't do any more speaking 

pm1on, , 
vaoue/Ambi 22 and -- and not having makeup. 22 objections. Those aren't allowed in Virginia. 
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45 47 

1 MS. VASQUEZ: Ali right. Weil, we are : Objection, vague. 

2 in California, Ben, and they are allowed. 2 ESS: l've -- l've never -- I 

3 THE WITNESS: l'm sorry, can you please 3 mean, from -- from my personal experience with 

4 repeat the question? 4 Amber, there was never a reason for me Lo 
RV TIF n 5 disbelieve her, ifthat's what you're asking. 

R, FIA, S1·6 Q. Do you feel like anything in your 6 BY MR. ROTTENBORN: 
H, AF 7 Declaration, Ms. Divenere, is suggesting that 7 Q. And is il okay with you that this 

8 Ms. Heard is lying about hcr allegations of abuse? 8 Declaration has been used in social media posts to 

19 . A CJEZ:O uect:Jo conwouna. 9 suggest that Ms. Heard is a liar? 

R.FtAsP.Hl~O THE WlTNESS: No. 10 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 

l 11 BY"MR. Rd'TTE O 11 not in evidence. 

R, FIA, sr:2 Q. Arc you calling Ms. Heard a liar in your THE WlTNESS: No. ======== 
H, AF 13 Declaration? 1 BY MR. ROTTENBORN: 

14 A. No. l Q. Do you feel like you were misled into 

15 MS. VASQUEZ: Objection. Lack of 15 signing this Declaration about what--

I6 foundation. 16 MS. VASQUEZ: Objection, vague. l'm 

17 THE WlT ESS: No. 17 sorry. l apologize, Ben. 

18 BY MR. ROTTENBORN: 18 BY MR. ROTTENBORN: 

R, H, 
UN 

19 Q. And how do you fcel personally about 19 Q. 1'11 ask it again. 

20 this Declaration that you've testi fied was coerccd 20 Do you feel like you were mi sied into w 
21 from you as the result ofthreats being used to 21 signing this Declaration? 

22 paint Ms. Heard as a liar in her domestic abuse 22 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 
--------+:=-----=:.....:...---=____:::_.:....:::...:.....:;;;....::~;;..=;;;;;;;;....=::::::::===-;;;;;! 

46 4 

1 allegations? 

2 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 

3 A sumes facts not in evidence. Vague and 

4 confusing. 

5 THE WIT ESS: l'm sorry. Repeat the 

6 question. 

Lf3 X ._E.O '-.J,,H-4..l,!,-'O RN: 
R, FIA, S Q. How do you fecl about your Declaration 

H, AF 9 herc, Ms. Divenere, that you've testified was the 

10 result ofthrcats and coercion, being used to 

11 paint Ms. Heard as a liar with respect to her 

12 domestic violence al legations? 

11 UEZ;, a,~.NJ.,..,..cyion 

R. FIA, sP.1~-4 THE WITNESS: Weil, 1 don't love it. 
AF . ,,,.,, '--

1.J" 111, lïôt.: UJ 1r,,.; nv" tJOll.\.f" (\Tl.JtOL. 

161 mean --

17 BY MR. ROTTENBORN: 

18 Q. Just tell me how you feel. 

19 MS. VASQUEZ: ls there a question? 

20 BY MR. ROTTE BORN: 

21 Q. Just tell me how you feel. 

22 A. Okay. 

1 ambiguous. Assumes facts not in evidence. 

2 THE WIT ESS: Yes. 

3 BY MR. ROTTENBOR : 

4 Q. And ifyou had to doit ail over again, 

5 Ms. Divenere, would you sign this same 

6 Declaration? 

7 A No. 
8 Q. Why not? 

9 A I - again, 1 was, you know, completely 
10 naive about so many things apparently. o, 1, you 
11 know - where do I even begin? 
12 MR. SHERMAN: You've answered the 

13 question. 

14 THE WITNESS: Okay. Thank you. 

15 BY MR. ROTTENBORN: 

16 Q. Well, ifyou have a further answer, you 

17 can -- you can give it. 

18 A No, l'm good with that 
19 Q. Other than Mr. Waldman, have you had 

20 communications with anyone on -- representing 

21 Mr. Depp, whether an attorney or anyone else, 

22 relating to this matter? 
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1 MR. SHERMAN:. It's vague as to your use 
2 of the tei;m, "representing." l'm not sure ifyou 
3 mean that in, you know, as a lawyer or Iike an 
4 agent or somebody else, so .--
5 MR. ROTTENBORN: We're going to break it 
6 down a little. 
7 MR. SHERMAN: -- it's vague and 
8 ambiguous _the way it's phrased. 
9 MS. VASQUEZ: l'lljoin. 
10 MR. ROTTENBORN: We're going to break it 
11 down a little bit, Lee. 
12 BY MR. ROTTENBORN: 
13 Q. But as my initial question, 
14 Ms. Divenere, have you·-- have you communicated 
15 with anyone representing or working for Mr. Depp 
16 relating to this matter, other than Mr. Waidman? 
17 MR. SHERMAN: Vague. You C1!11 answer 
18 if-- ifyou follow. 
19 MS. V ASQUEZ: Join. 
20 THE WITNESS: l'm riot sure. So any 
21 other attorney? 
22 BY MR. ROTTENBORN: 

1 Q. No, just anyone working for Mr. Depp 
2 about this matter. 
3 MR. SHERMAN: Okay. It -- okay. It's 
4 still vague and it lacks foundation. Ifyou have 
5 an answer, you understand, you can answer. 
6 THE WITNESS: Yes. 
7 BY MR. ROTTENBORN: 
8 Q. And who -- who is that? 

9 A. Kevin Murphy. 
10 Q. Who is Kevin Murphy? 

50 

11 A. He had worked with Johnny, and he was 
12 the person .that I usually had a lot of direction, 
13 as far as, you know, things that might need to be 
14 done. And I maintained my friend~hip with him 
15 after - after the divorce - or not - well, 
16 after they broke up, whenever that might be. 
17 Q. Was he Mr. Depp's bouse manager? 

18 A. Yes. 
19 MS. VASQUEZ: Objection, leading. 
20 BY MR. ROTTENBORN: 
21 Q. And just detail for me your 
22 communications with Mr. Murphy about this dispute. 

51 

1 MR. SHERMAN: Overbroad. 
2 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and. 
3 ·~mbjguous.: Làcks foundation. Calls for hearsay .. 

· 4 THE WITNESS: I-- I don'tknow. Can 
5 you repeat tlie question? Sorry. 
6 BY MR. RbTTENBORN: 
7 Q. Yeah. · Just tell -- tell me about your 
8 communications with Mr. Murphy relating to this 
9 dispute, or allegations --
10 MS. VASQUEZ: Same -- same objections. 
11 . · THE WITNESS: He had contacted me 
12 almost-- qui te honestiy, very soon after I heard 
13 from Mr_: Waldman, which caught me by surprise, 
14 but, agàin,-I've kept my friendship up with him 
15 You know ;we woulèi touch base every once in a 
i6while. 
17 And he kind -of just was -- I was under 
18 the impression that he was guiding me and helping 
19me understand what itwas thatMr. Waldman was 
20 requesting. 
21 BY MR. ROTTENBORN: 
22 Q. And what did he say to you and. what did 

1 you say-- oi.-let's break it down. 
2 What did -.., what specifically, if you 
3 recall, did Mr. Murphy say to you about what 
4 Mr. Waldman was requesting? 
5 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for 
6 hearsay. 
7 MR. SHERMAN: Also overbroad and 
8 compound~ but you can answer. 
9 THE W!TNESS: I'm tryingto rècall 
1 O a gain, but he was -'" he was just mentioning that, 
11 you know, it was a good thing that -,. because 
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12 after I had received tpat text fromMr. Waldman, I 
13 literally l.ooked up into _my calendar that showed 
14 that I wasn't in Africa at that time. I was also 
1.5 moving, .as well, so I ha,d a lot going on during 
16 that _,__ that rime. -
17 And he said it was a good thing, you 
18 know·, that -:'"_ that I had literally explained to 
19 him that I wasn't trying to mislead Mr. Waldman; 
20 that, you know, that -- that I went ahead and --
21 and -- and addressed him 
22 And then he literally said it was kind 
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of -- that it was in my best interest to literally 

2 move forward with this deposition -- or 

3 Dec laration. Sorry. 

4 BY MR. ROTTENBORN: 

5 Q. And what was your understanding ofwhat 

6 he meant by it being in your best interest to move 

7 forward with the Declaration? 

8 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 

53 

9 ambiguous. Lack of persona! knowledge and calls 

10 for hearsay. 

11 BY MR. ROTTENBORN: 

12 Q. Youcananswer. 

13 A. Just that he, you know, he - he just 
14 said that they had an excellent case and that he 
15 wasn't asking - because I kept saying I really, 
16 you know, my personal experience with Amber had 
17 not - had been nothing but pleasant. 1 always 

18 had enjoyed her. 
19 And, you know, 1- in retrospect, 1 
20 should have realized that it was coming from -
21 MR. SHERMAN: He didn't ask you about 

22 retrospect. He asked you a specific question. 

54 

MR. ROTTENBORN: Hey -- hey -- hey, Lee, 

2 that's inappropriate to eut her offmid answer. 

3 MR. SHERMAN: It -- it is when she's 

4 veering from the question that you've asked. Her 

5 job is to answer the questions that you've asked. 

6 And my job is to make sure that those questions 

7 are appropriate and that she answers the questions 

8 that you've asked. And l'U do my job. Thank 

9 you. 

10 BY MR. ROTTENBORN: 

11 Q. Ms. Divenere, in retrospect, what did 

12 you -- what were you going to say about what you 

13 realized in retrospect? 

14 A. Just that I - l feel he had definitely 
15 taken a side in the case, and I was just coming 
16 from a place that I hooestly didn't feel I knew 
17 anything in particular. 
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was up at the Eastern, in their penthouse, I did 
2 not- nobody was there. 
3 You know, so, again, I didn't have any 
4 knowledge of any basis. I mean, I was truthful in 
5 the fact that, you know, I had no issue with 
6 anyone. 
7 Q. Let's -- thank you. Let's go back to 

8 the -- to the Declaration, paragraph 6, please. 

9 You see that first sentence that says, 

10 "In all my many interactions with Amber over a 

11 period ofyears, she did not ever mention any 

12 allegation of violence or other abuse tome." 

13 A. Yes. 
14 Q. Does the fact that -- that you wrote 

15 that -- well, first of ail, is that -- is that 

16 sentence true? 

17 A. Yes. 
18 Q. And does the fact that she didn't 

19 mention allegations of violence or other abuse to 

O you make you believe that somehow she was lying 

1 about allegations of violence or abuse? 

? trlS-V SOlJEZ;_Ql?jection. 

1 foundation. Calls for speculation. 

2 THE WITNESS: No. 

3 BY MR. ROTTENBORN: 

4 Q. Later in that paragraph, ù1ere's a 

5 reference to interactions that you had with 

6 Amber's close friends Rocky Pennington., io Tillett 

7 Wright, and her sister Whitney Heard. Do you see 

8 that? 

9 A. Yes. 
10 Q. WouJd you have expected, based on your 

11 relationship with those three people, and the 

12 interactions with them that you described in the 

13 recording that we listened to, would il -- does it 

14 surprise you that they wouldn't have mentioned 

15 domestic violence to you? 

1

16 MS. VASQUEZ: Objection. Vague, 

17 confusin~ Ca Ils for E'eculation. 

H, 
FIA, 
SP 

R, H, 
F/A, 
SP 

t 8 I truly, honestly just worked for them, 18 THE WlTNESS: No. R, H, F/Al SP 

19 but l didn't - 1- I - 1 wasn't privy - there 
20 were just a few occasions that I would, you know, 
21 most of the time I was, you know, there just doing 
22 my job and working. And most of the time when l 

19BY MR. ROTTENBORN: 

20 Q. You wouldn't -- you didn't have the type 

21 ofrelationship with those three that you would 

22 have expected them to tell you that Ms. Heard was 
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59 

Q H 1=1t1 c:tl assaulted by Mr. Depp on May 21st; correct? 1 Kate James was very poor al her job; right? R. H, F/A,[P 

f2
3 

MS. VASQUEZ: Objection. Misstates the 

[ 

MS. VASQUEZ: Objection. Vague, 
confusing. Lack ofpersonal knowledge. Assmnes 
facts not in evidence. Calls for hearsay. 

Q H m ~é THE WlTNESS: Correct. ---
16 BY MR. ROTTENBORN: 

R, H, FI 7 Q. Now, in paragraph 8, it references Kate 
SP 8 James. Do you see that? 

9 A. Yes. 
10 Q. Now,intherecordingthatwejust 
1 1 1 istened to, am l correct that -- that you told 
12 Ms. Heard that, white she had yelled over the 
13 phone at Ms. James atone point because she had --
14 had screwed something up, that you didn't ob erve 
15 Ms. Heard being verbally abusive to Ms. James; 
l 6 right? 
17 MS. VASQUEZ: Objection. Misstates the 
18 record. The docmnent speaks for itsel[ 
19 THE WlTNESS: Can you repeat the 
20 question? 
2JJ3 . OT N]30 

R, H, FIA, ~2 Q. Yeah. ln the recording that we just 

1~ record. 
THE WlTNESS: She wasn't well-suitcd for IR, H, 

th . b F/A, SP 
C JO , 

BY MR. ROTTENBORN: 
Q. And you felt pressured by Mr. Waldman to 

gi ve so1ne sort of evidence adverse to Ms. Heard 
9 about Ms. Heard's treatment of Kate Ja1nes; right? 

1 1 ambiguous. 

R, H, 
FIA, 
SP 

1

10 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 

---· 12 TfIE""WTT S' : don't recall R, H, FIAJ SP 

13soecificallv. 1 

14 . OTTENBO : Alex, ifwe could 
15 please pull up the exhibit that's called, "VK 
16'Trial Day 9 Divenere Testimony." 

R, H, 
FIA, 
SP 

17 And ifyou could go to page 1,467. J 
18 lt's in the lower left, one ofthose quadrants. 
19 And l'm going to have you blow it up when you get 

t,20 there, please. 
=--=; 

21 (Deposition Exhibit Number 4 
22 was marked for identification) 

60 

E
R,H,:~: 1 

. 3 

4 

5 
6 

58 

listened to, you told Ms. Heard that while you had 
heard Ms. Heard yell at Ms. James over the phone 
for a mistake that she had made during a move, 
that it wasn't Ms. Heard being verbally abusive 
toward Kate James; right? -

BY MR. ROTTENBORN: 
2 Q. And while he's doing that, Ms. Divenere, 
3 do you remember giving testimony in the 
4 proccedings in the United Kingdom this summcr? 
5 A. Yes. 

R, H, 
FIA 

1 

MS. YASQUEZ: Same objections. 
THE WITNESS: Correct. 1 mean, it R, H, FIA 7 

SP, Vag 
Ambig. 

was -- it was just -- it was a very angry phone 
9 cal 1, that was it. 1 wasn't even in the room lt 
I0was down the hall. 

j 11 BY MR. ROTIENBORN: 
R, H, FI ,12 Q. Right. And when -- when this 
SP, Vag ,-'.3 Declaration uses the words, "verbally abusive," 
Ambig. d th . b 14 those were wor s at weren't wn tten y you; 

15 correct? 
16 A. Correct. 
17 Q. And -- and whilc you may have heard sotne 
18 yelling going on, you wouldn't -- sining here 
19 today, you wouldn't classi fy that as verbal abuse 
20 by Ms. Heard towards Ms. James; right? 
21 A. No. 
22 Q. And you tcstified that, in your opinion, 

6 Q. And was that -- were you doing that over 
7 video or phone? 
8 A. Video. 
9 Q. Okay. And you remember taking an oath 
10 to tell the truth to the best ofyour ability 
11 during that -- those proccedings? 
12 A. Yes. 
13 Q. And you did so, to the best ofyour 
14 ab ility; right? 
15 A. Correct. 
16 Q. And is there anything you recall about 
17 that testimony that you recall saying that -- that 
18 looking back, you think was erroneous or untrue? 
19 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 
20 MR. SHERMAN: Overbroad. Join. 
21 THE WITNESS: l don't recall 
22 specifically. I don't try and remember that day 
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1 that well. 
2 BY MR. ROTTENBORN: 
3 . Fair enough. Fair enoLJP,h. 

R, H, F/ 4 l'd likc to direct your attention to the 
5 page on the left, 1,467. On line 11 you were 
6 asked the question, "Did you feel under pressure 
7 to give some sort of evidence adverse to Ms. Heard 

8 about Ms. Heard's treatment of Kale James," and 
9 your answer was, "Yes. 11 

10 Do you see that? 
11 A. Yes. 
12 Q. Does that -- does that refresh your 
13 recollection that at the UK trial you testificd 
14 that you did feel under pressure to give evidence 

61 

1 felt like be definitely bad saicl, you know, or 
2 implied tbat 1 sbould have been privy to more 
3 episodes. 
4 Q. And in those conversations, did you feel 
5 pressured by Mr. Wald man to tell him what he 
6 wanted to hear? 
7 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 

8 ambiguous. 
9 THE WITNESS: l'm sorry. Repeat the 

I0que tion. 
11 BY MR. ROTTENBORN: 
12 Q. Did you fcel pressure by Mr. Waldman to 

13 tell him what he wanted to hcar? 
14 MS. VASQUEZ: Objection. Vague and 

15 ambiguous. 

63 

R, H'[Vague/ 
Ambtg. 

l 15 adverse to Ms. Heard about Ms. Heard's treatmenl 
16 of Kate James? 6 THE WIT ESS: Yes. R, H, Vague mbig. 

17 A. 1 don't remember that question, other r,B MR. R"'01 11:.NBOR : ==---

18 than there were - every question that Mr. Waldman 18 Q. And in --
19 asked me, there was -1 felt pressure. So 19 MR. ROTTENBORN: Let's go back to the 
20 that - 1 believe that would have been absolutely, 20 previous exhibit, please, Alex. 
21 yes. 21 BY MR. ROTTENBORN: 
22 Q. And when you say you fclt pressure, 22 Q. lfyou look at paragraph 9, it says, "l ----------+--
1 you -- do you mean you felt pressure to give him 
2 an answer that was satisfactory to him and 
3 favorable to Mr. Depp? 
4 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 
5 Assumes facts not in evidence. Calls for 
6 speculation. 

62 

7 THE WITNESS: l'm sorry. Can you repeat 
8 the question? 
9 BY MR. ROTTENBORN: 
10 Q. When you say you were -- well, let's ask 
11 it this way: When you say you were under pressure 
12 from Mr. Waldman, what do you mean by that? 

13 A. He would - be ahvays seemed to bave a 
14 backstory to certain tbings. Soif - and 1 

1 am aware from news articles that Amber was 
2 arrested and spent the night in jai 1 for 
3 domestically abusing her former wife." 

4 Do you see lhal? 
5 A. Yes. 
6 Q. That was -- be fore your conversation 
7 with Mr. Waldman, had you ever heard that? 
8 A. o. 
9 Q. Mr. Waldman told you that fact and then 
1 0 had you attest to i tas if you had i ndependent 
11 persona! knowledge ofthat, didn't he? 
12 MS. VASQUEZ: Objection, hearsay. 
13 A sumes facts not in evidence. 
14 THE WITNESS: Yes. 
15 BY MR. ROTTENBORN: 

64 

15 honestly don't remember. l don't remember that 
16 part of the conversation completely with - in 16 Q. Did that seem appropriate to you for him 

17 terms of Kate. 1 7 to do that? 
18 l know he - be described, I believe, if 18 MS. YASQUEZ: Objection. Vague and 

19 l recaU correctly, tbat be bad talked about 19 ambiguous. 
20 numerous events witb Kate, and l said tbat I had 20 MR. SHERMA : Calls for speculation and 
21 not been - tbat I had only been aware of one, and 21 lacks foundation. 
22 that was, you know, several years prior. And 1 22 THE WTTNESS: o. 
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65 
1 BY MR. ROTTENBORN: 
2 Q. And when you wrote J;hat paragraph-- or 
3 . when you signed a Declaration that.contained that 
4 paragraph, that·was Mr. Waldnian's idea to include 
5 in the Declaration; right? 
6 A. Yes. 
7 Q. And other than Mr. W aldrnan telling you 
8 that faét, or his version ofthat fact, you-have 
9 no independent persona! knowledge of that, in 
10 paragraph 9; right? 
11 A. Correct. 
12 Q. And you didn't write those words; 
13 correct? 
14 A. Correct. 
J5 Q. When was the last time you had a 
16 conversation with Kevin Murphy? 
17 A. I ---I dol)'t recaIL It would .have 
18 de~tely been before _thé UK trial at some point, 
19-lll3ybe two or three weeks. I - I do~'t know 
20 specifically. 
21 Q. And·was itaboutyourtestimonfin the 
22UK? 

66 

1 A. ld~n't recall. l'm--I'm.sure -- i'm 
2 sure it involved it. 
3 Q. Okay: Do you recall specificallyj· as 

. 4 you càn remember, what did you talk about during 
5 that-- . 

6 MS. VASQUEZ; Objection. Calls --
7 objection. Calls for hear·say. 
8 THE WITNESS: I .,- I don'tremember. 
9 BY MR. ROTTENBORN: 
10 Q. Do youremember anythingthatMr. Murphy 
11 may have said to you about this case or th~ 
i2 _dispute in the UK or your testimony iri that case? 
13 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 
-14 Calls for hearsay. 
15 THE WITNESS:. No. 
16BY MR. ROTTENBORN: 
17 Q. Do you recall having any C01:1111111flÎCations 
18 with any other persan workingfor Mr. Depp 
19 relating to this dispute, other tha!! Mr. Waldman 
20 and Mr. Murphy? 
21 MR. SHERMAN: Lackoffüundation. Calls 
22 for specID;atfon. 

67_ 

1 THE WITNESS: No. 
2 BY MR. ROTTENBORN: 
3 Q. When was the last time you had 
4 communjcation with_KeV!fl Dees? 
5 A. Oh, God. I have no idea. Hi:ni:estly, I 
6 don't know. Probably at the time the Eastern was 
7 up for sale, the ·penthouse. Penthouse 3, I. 
8 believe. 
9 Q. bkay. ·so this woùld havebeen tight 
10 after the divorèe? 
11 A. Yeah. l'm not even sure ·when the 
12 divorce werit through; fo be honei;t with you. 
13 Q .. Okay. 
14 A. My guess, ëady fa.Il. 
15 Q, Of 2016? 

. 16 A. Yes. 
17 Q. Qkay. Did you ever discus~ the -- this 
18 dispute or.any allegations of doQ1estic violence 
19 .with-"' with Mr. Dees?. 
20 A. No. , 
21 MR. ROTTENBORN: What I'd like to do, · 
22 Ms. Div:enere, ifit's okay, is to take about a 
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1 five-minute break. I just want to ·1ook through my 
2 notes and see if I -- I may be done. And ifI 
3 don't have aµy other questions, then Ms, .Vasquez 
4 rnay have some questions. for you . 
5 But ifwè ~anjustgo,offthe record for 
6 about five ~-it's 1:22 Eas_tem. So why don't we · 
7 corne back at 1:30, 9:30 Pacifie. 
8 .THE VIDEOGRAPHER: It's 1:22 p.Q1. We're 
9 going offthe record. · 
10 MR. ROTTENBORN: Thapk ypu. 
11 (Pause in proceèding~) . 
12 THE VIDEOGRAPHER: T~ is the beginning 
13 ofvid~ number 2 of ~e testimoily o~Laura 
14 Divenere. lt is 1:34 p.m. We are back on the . . . 
15 record. 
16 MR. ROTTENBORN: Oka.y._ Ms. Divenere, I 
17 don't have any further questio~ for yoù at this 
18 time. Ms. Vasquez may have some, and then I rnay . 
19 have some others, or your _counsel mi:iy have some, · 
20 But I appreciate it -- you being here today. ' 
21 Before I tunl'it over, though, I wanted 
221? just-confirm that the_ documents that were shown 
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69 

1 are the deposition ex.hibits. So the fïrst one is 

2 the tex.t message -- or how many -- let me ask the 

3 court reporter or videographer, how many ex.hibits 

4 do you have marked? 

S TI-IE VIDEO TECHNICIAN: Cenainly. This 

6 is Alex, the tech speaking. 

7 ll1ere are four ex.hibits marked total. 

8 Would you like me to narne them, sir? 

9 MR. ROTIENBORN: Yes, please. 

10 TI-IE VIDEO TECHNICIAN: Ex.hibit I is the 

11 Waldman text to Laura Divenere. Ex.hibit 2 is the 

12 audio recording. Ex.hibit 3 is the Declaration of 

13 Laura Divenere signed. And Ex.hibit 4 is the UK 

14 Trial Day 9 Divenere testimony. 

1 S MR. ROTIE BORN: Got it. Yep, that's 

16 it. Okay. Thank you. 

17 TI-IE VIDEO TECHNlCIAN: Certainly. 

18 EXAMJNATIO BY COUNSEL FOR 11-lE PLAINTTFF 

19 BY MS. VASQUEZ: 

20 Q. Good morning, Ms. Divenere. My name is 

21 Camille Vasquez, and as you heard at the beginning 

22 of this, I represent Mr. Depp. 

70 

How werc you referred to Amber Heard as 
R 2 a client? 

3 A. How was I referred to - through her PR 
4 person. 
5 Q. And how did you know Ms. Hcard's PR 
6 person'? 
7 A. 1 think through somebody that knew her, 
8 1 was working for. 1 did some work for ber PR 
9 person. 
10 Q. And was it Ms. Hcard who introduced you 
11 to Mr. Dcpp'? 
12 A. Yes. 
13 Q. And did you work for Mr. Depp as an 
14 interior decorator for his units in the Eastern 
15 Columbia building? 
16 A. Yes. 
17 Q. How long did you work for Mr. Depp? 
18 A. Two years. 
19 Q. Do you remember approxirnately the tirne 
20 frame of those two years? 
21 A. 1 - honestly. l don't. 
22 Q. Okay. 

71 

1 A. 1 don't have specific dates. 
2 Q. Was it sometirne in the tirne frame 
3 between maybe July of2014 and sometirne in 2016? 

4 A. That sounds about right. 
5 Q. Did you stop working for Mr. Depp after 
6 Ms. Heard filed for divorce and sought a temporary 
7 restraining order against him? 
8 A. Yes. 
9 MR. SHERMAN: Hold on. 
10 Objection. It lacks of foundation and 
11 it's compound the way it's phrased. And it calls 
12 for speculation on Ms. Divenere's part as to the 
13 timing ofwhen Ms. Heard may or may not have done 
14 different things. 
15 MS. VASQUEZ: Sure. 
16 MR. SHERMAN: Go ahead, Laura. 
17 BY MS. VASQUEZ: 
18 Q. Do you need the question read back? 

19 A. o. Yes. 
20 Q. l'm sorry. You said "no" and "yes." 
21 A. Oh, l'm sorry. o, 1 don't need it 
22 repeated. And the answer is yes. 

Q. Why did you stop working for Mr. Depp 
2 after Ms. Heard filed for divorce and sought a 
3 temporary restraining order? 
4 A. I don't know. 1 don't honestly recalJ. 
5 The work just - it ended. 1 basically had 
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6 finished Penthouse 3, so it was pretty much, you 
7 know, unless if I got the next directive, which 
8 oever came, so it just took its natural course. 
9 Q. Understood. And while Mr. Depp was a 
10 client ofyours, did you directly interact with 
11 him? 
12 A. On occasion. 
13 Q. Can you give me a best estirnate as to 
14 how many limes you did actually interact with 
15 Mr. Dcpp? 
16 A. Oh, God. That's tough. Probably a 
17 do:zen. 
18 MR. SHERMAN: Just to be clear, Camille, 
19 are you -- by "interact," you mean face-to-face? 
20 MS. VASQUEZ: Yes. Thank you, Lee. 
21 BY MS. VASQUEZ: 
22 Q. Let me rephrase the question. 
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1 A. 1 wouJd say about a dozen. 
2 Q. So over a two-ycar period while he was 
3 your client, you interacted with Mr. Depp about a 
4 dozen tùnes. ls that your testùnony? 

73 

5 A. Correct. They were gone for an extended 
6 period of time during that two-year period at some 
7 point, I believe when Pirates was being filmed. 
8 Q. And when you say, "they," 1 assume you 
9 are referring to both Mr. Depp and Ms. Heard? 

10 A. Correct. 
11 Q. And would you characterize these 
12 interactions with Mr. Depp as professional in 
13 nature? 

14 A. Yes. 
15 MR. ROTTENBOR : Object to form. 
16 Leading. 
17 THE WIT ESS: Sorry. Ves. 
18 BV MS. YASQUEZ: 
19 Q. Did you ever interact with Mr. Depp in a 
20 way that was not professional in nature? ln other 
21 words, social. 
22 A. No. 

1 Q. Did you ever internet with Ms. Heard on 
2 a social basis? 
3 A. No. 
4 Q. Sitting here today, have you evcr 
5 interacted with Ms. Heard on a social basis? 
6 A. Not purely social, no. 
7 Q. What do you mean by that? 
8 A. l mean, I - 1 would see her and then, 
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9 you know, and sometimes, you know, there wouJd 
10 just be - honestly, professionally. o. lt was 
11 always professional. 
12 Q. Were therc limes that you drank alcohol 
13 together? 
14 A. 1 think in the en tire eight yea rs, there 
15 might have been one glass of wine at some point, 
16 and that's it. 
17 Q. When you did internet with Mr. Depp, 
18 what was his behavior or demeanor? 
19 A. lt was always pleasant. 
20 MR. SHERMA : Vague -- hold on. Hold 
21 on. Hold on. Just give me halfa second. Okay? 
22 Question is vague, lacks foundation. 

1 Vou can answer. 
2 THE WIT ESS: lt was pleasant. 
3 BV MS. YASQUEZ: 
4 Q. And when you say, "pleasant," do you 
5 mind expanding on that? What do you mean by 
6 "pleasant"? 
7 A. lt was cordial. He was friendly. 
8 Q. Did you ever witness Mr. Depp being 
9 aggressivc towards anyone? 

10 A. No. 
11 Q. Did you ever witness Mr. Depp raising 
12 his voice? 

13 A. No. 
14 Q. Did you ever see Mr. Depp drink 
15 excessively? 
16 A. No. 
17 MR. SHERMAN: Objection. Hold on. 
18 THE WITNESS: Sorry. 
19 MR. SHERMAN: Lacks foundation. lt's 
20 vague as to "excessively." 
21 Vou can answer. 
22 THE WITNESS: No. 

75 

76 
1 BV MS. VASQUEZ: 
2 Q. Did you ever see Mr. Depp take any 
3 prescription or -- let's start with prescription 
4 drugs. 
5 MR. SHERMAN: Lacks foundation as to how 
6 she would know anything is prescription or not, 
7 but -- so calls for speculation. 
8 Vou can -- you can answer, ifyou can. 
9 THE WITNESS: o. 
10 BV MS. YASQVEZ: 
11 Q. Did you ever see Mr. Depp take any 
12 mecl ication in your presence? 
13 A. No. 
14 Q. Did you ever see Mr. Depp throw 
15 something in anger? 

16 A. No. 
17 Q. Did you ever see Mr. Depp raise his 
18 voice at M . 1 leard? 

19 A. o. 
20 Q. How would you descnbe Mr. Depp's 

1

21 relationship with Ms. Heard, based on your 
22 observations? 
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MR. SHERMAN: Vague and it lacks 
foundation. 

THE WlTNESS: The times that -- the 
times that I saw them, they werc -- they were very 
nice to each other. They were sweet. 
BY MS. VASQUEZ: 

Q. Did you think Mr. Depp was doting 
towards Ms. Heard? 

A. l'm sorry? 
MR. SHERMAN: Objection. 
MR. ROTTENBORN: Objection. Vague. 
MR. SHERMAN: 1 willjoin in the vague 

4 

5 

Mr. Depp during the relationship? 
A. o. 
Q. Do you still work for Ms. Hcard? 
A. No. 
Q. When did that relationship cease? 

6 A. Probably after sometime - 1 guess 

7 that - that - that - that summer, 1 believe. 1 

79 

8 mean, again, there wasn't any work with Penthouse 
9 3. 1 helped her just for small stuff. lt wasn't 

1 O like nothing of any lmmediate recall. 

1 1 Q. And when you say "that summer," R 
12 Ms. Divenere, 1 just want to make sure I have a 

13 objection, and it also lacks foundation. 13 clear record. Do you mean summer of 2016? 
14 BY MS. VASQUEZ: 14 A. Correct. Yeah, 1 belleve-1 belleve 

15 Q. Did you catch my question, Ms. Divenere? 15 she had gone to film Aquaman that fall, so that 

16 A. o, 1 didn't l'm sorry. 16 would have been, again, just the time that things 

17 Q. That's okay. 17 just - that I stopped, because Penthouse 3 was 
18 Did you find that Mr. Depp was doting 18 going up - was put on the market. 

____ 1 __ 9_towards Ms. Heard? ________ 
1
19 Q. Ms. Divenerc -- - -

0 20 MR. ROTTENBORN: Objection. Leading and 20 MR. ROTTEN BORN: ls that the dog with a 
21 vague. 
22 THE WITNESS: God, I don't know. lt's 

1 been awhile. Doting? Yeah, I would say l've 
2 witnessed that. 
3 BY MS. VASQUEZ: 
4 Q. Did you witness Mr. Depp be swcet 

78 

21 squeaky toy? [s that what that is? 
22 THE WITNESS: No, 1 wish to God -- you 

80 

1 don't even want to know. lt's a one-eyed bird. 
2 MR. SHERMA : Okay. 
3 THE WITNESS: And if I put her out of 

5 towards Ms. Heard? --:--- ---------. 
4 the cage, she's going to end up coming out. And 
5 since l've been working out of home this week, 
6 she's not -- l know. 0 

R 

6 MR. ROTTENBORN: Objection. lt's 
7 vague. 
8 MR. SHERMAN: l will join in the vague 
9 objection. 
10 THE WITNESS: Yes. -------="'"-' 
11 BY MS. VASQUEZ: 
12 Q. Did you ever witness Ms. Heard yell at 
13 Mr. Depp? 
14 A. No. 
15 Q. Did you cver witness her speak 
16 unpleasantly towards him? 
17 MR. ROTTENBORN: Objection. Leading, 
18 vague. 
19 THE WITNESS: No. 
20 MR. SHERMAN: Join the vague objection. 
21 BY MS. VASQUEZ: 
22 Q. Did Ms. Heard ever complain to you about 

7 MR SHERMAN: Oka y. Oka y. Don't --
8 THE WITNESS: r have the dog too, so ... 
9 MR SHERMAN: Don't worry aboutit. 1 
10 was j ust -- I was just curious if that's what that 
11 sound was. 
12 THE WlTNESS: I wish. 
13 MR. SHERMAN: Go ahead, Camille. l'm 
14 sorry. 1 apologize. 
15 MS. VASQUEZ: lt's al I right. 
16BY MS. VASQUEZ: 
17 Q. Ms. Divenerc, we'vc talked a bit about 
18 Pcnthouse 3. Is that the penthouse that Mr. Depp 
19 owned in the Eastern Columbia Building? 
20 A. Correct. 
21 Q. And between Ms. Heard and Mr. Depp, who 
22 would you say was making most of the design 
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1 decisions for Penthouse 3? 

2 A. 1 would say Amber. 
3 Q. And who was paying your bills, 

4 Ms. Divenere, to remodel Penthouse 3? 

5 A. Johnny. 
6 Q. And who was purchasing the majority of 

7 the fumiture, to your best recoUection? 

8 A. It would be Johnny. 
9 Q. We talked a bit about the phone caU 

1 O that you overheard between Amber and Kate James. 

11 Do you recaU that testimony? 

12 A. Yes. 

83 

1 BY MS. VASQUEZ: 

2 Q. Had you ever seen Ms. l-leard be angry 

3 before? 

4 A. Never-
5 MR. SHERMAN: Objection. lt's vague. 

6 THE WlTNESS: Sarry. 

7 MR. SHERMAN: Go ahead. 

8 THE WITNESS: No, I -- personally, no. 

9 BY MS. VASQUEZ: 

10 Q. So were you surprised by Ms. Heard's 

1 1 anger at Kate James? 

12 MR. ROTTENBORN: Objection, vague. 0 

13 Q. You testified, l believe, that you were 13 Leading, misstatcs the testimo;.:.:n..:..;Y-._ _______ ~ _ __. 

14 in another room for part ofthat call; is that 

15 correct? 

6 A. Yes. we were in -
O 17 MR. SHERMAN: Misstates testimony. _ ____.~---

18 THE WlTNESS: Sarry. Yeah. 

19 BY MS. V ASQUEZ: 

20 Q. Where were you when this phone caU took 

21 place? 

22 A. Living room 
82 

1 Q. Living room of where? 

2 A. Of ber apartment 
3 Q. When you say "her apartment," do you 

4 mean Ms. Heard's apartment? 

5 A. Ms. Heard's apartment on Orange Street. 
6 Q. Were you in another room the entirety of 

7 that phone call? 

8 A. Yes. 
9 Q. And while being in the other room, you 

heard Ms. Heard raise her voice al Kate James? ........ -..--
0 11 MR. ROTTENBORN: Objection, lead_in~g·--= 

12 THE WITNESS: Yes. 

13 BY MS. VASQVEZ: 

14 Q. Did you hear Ms. Heard curse al 

15 Ms. James? 

16 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 

17 THE WfTNESS: 1 don't recaU. 

18 BY MS. VASQVEZ: 

19 Q. l-low would you describe Ms. Heard's tone 

20 on that phone eau with Ms. James? -----
0 21 MR. ROTTENBORN: Objection, vague. 

22 THE WITNESS: She was angry. 

14 THE WITNESS: Yes. 

15 BY MS. VASQUEZ: 

16 Q. What was swprising aboutit? IU 
17 MR. SHERMAN: Lacks foundation. Assumes 

18 facts. 

19 THE WITNESS: I think--you know, l 
20 don't know. lt's just l hadn't hcard her mise 
21 her voice before, and so that -- that -- that's 
22 the only reason I found it swprising. 

BY MS. VASQUEZ: 

2 Q. Would you describe Ms. Heard's tone as 

3 aggressive with Kate James? 

4 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 

5 Vague, asked and answered. 

6 MR. SHERMAN: Join in the vague. 

7 THE WITNESS: 1 -- I -- I don'l know. 

8 don't -- 1 don't know the causation or the reason 

9 that -- that -- that the argument was -- had 

10 occurred . 

11 BY MS. VASQUEZ: 

12 Q. Described it as an argument. Did you 

13 hear Ms. James yelling at Ms. Heard? 

14 A. No, she was - if I remember, she was 

84 

IU 

15 more defensive, but I honestly don't remember what 
16 the call was about. That's all I got. 
17 Q. You wiU recall, Ms. Divenere, when we 

18 heard the 20-minute recording between you and 

19 Amber Heard, that you brought up a person by the 

20 name of Kevin Dees. Do you recaU thal part of 

21 the recording? 

22 A. Yes. Uh-huh. 
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1 Q. 1 believe you described Ms. Heard being 
2 verbally abusive towards Kevin Dee about some 
3 draperies? 
4 MR. SHERMAN: Objection. Misstates the 
5 testimony. 
6 MR. ROTTENBORN: Objection. Misstates 
7 the testimony and the recording. 
8 THE WITNESS: 1 don't -- f -- 1 -- I 
9 don't -- 1 mean, it was -- it was a disagreement. 
10 I don't -- I don't remember much of the phone 
11 cal!. 
12 BY MS. VASQUEZ: 
13 Q. Let me ask you about that. So did you 
14 witness a phone call between Ms. Heard and 
15 Mr. Dees? 
16 A. Did I witness a phone caU between Amber 
17 and Mr. Dees? Was I there for a phone caU? 
18 Q. Right. 
19 A. ot that I remember. 
20 Q. Did the interaction between Ms. Heard 
21 and Mr. Decs take place in front ofyou in person? 
22 A. 1 don't think so, no. 

1 Q. So in the recording that we listened lo 
2 where you're describing to Amber an interaction 
3 she had with Mr. Dees, what was the source of 
4 that? 
5 A. 1 - 1 - Mr. Dees had callcd - had 

86 

6 called bccausc hc had -- hc had callcd me directly 

7 wanting to know, 1 believe - because at the time, 

8 Amber had wanted window treatments and the light 

9 fixtures. And Mr. Dees was like that was part of 

10 this -- the property that was being put up for 

t t sale. 

12 And that's ail I really recall. There 

13 was that conversation. And l had tried to cxplain 

14 it to mber that - you know, that that is usually 

15 the norm, but, you know, 1 don't know what was 

16 agreed upon, so ... 

17 Q. So was it Mr. Dees that told you 
18 Ms. I-leard --
19 A. lt was, if l remember. He had called me 

20 directly. 1 don't know if he had any direct 

2 t conversation with Amber. He might have; 1 just 

22 don't know aboutit. 

87 

1 Q. I believe it was your testimony earlier 
2 today, Ms. Divenere, that you don't recall what 
3 days exactly you saw Ms. Heard after May 21 st, 
4 2016; is that correct? 
5 A. Correct. 
6 Q. Oka y. But do you have some recollection 
7 that you did see Ms. Heard sometime the week after 
8 May 21 st, 2016? 
9 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 
10 Misstates her testirnony. 
11 MR. SHERMAN: It does misstate her 
12testirnony. Joininthalone. 
13 THE WITNESS: Yes. l saw her at some 
14 point. 1 just, aga in, don't have any connection 
15 of what days or what. 
16 MS. VASQUEZ: Alex, ifl may ask you to 
17 please pull up Divenere Exhibit -- a recording. 
18 It should be a Windows media file. Is it Exhibit 
1910? 
20 MR. SHERMAN: Weil, 1 don't mean to get 
21 into your guys' deposition, but the last one 
22 marked I think was 4. So I don't know if you're 

88 

1 using numbers or not, butjust -- just painting it 
2 out. 
3 MS. VASQUEZ: Thank you, Lee. This is 
4 for purposes of Alex and trying to find the 
5 exhibit. 
6 MR. SHERMAN: Okay. 
7 MS. VASQUEZ: Perfect. Thanks, Alex. 
8 BY MS. VASQUEZ: 
9 Q. So, Ms. Divenere --
10 MS. VASQUEZ: Actually, Alex, l'mgoing 
11 to have you bring the rime stamp, ifyou would, 
12 pl case, to --
13 MS. CALNAN: 13:51? 
14 MS. VASQUEZ: Yeah, that-- about 13 --
15 yeah, let's do 13:50, ifwe could, please. 
16 Perfect. 
17 And before we play it, Alex --
18 BY MS. YASQUEZ: 
19 Q. Ms. Divenere, do you recognize this 
20 elevator that's depicted in the recording? 
21 A. Yes. 
22 Q. Okay. And how do you recognize it? 
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1 A lt's the Eastern elevator. 
2 MS. VASQUEZ: Go ahead, Alex, and let's 

3 play the video. 

4 (Yideo played) 

5 MS. YASQVEZ: Alex, can I ask you to 

6 pause it, please? Thank you. 

7 BY MS. VASQVEZ: 

8 Q. Ms. Divenere, do you see a date at the 

9 bottom left of that video? 

10 A Uh-huh. 
11 Q. What is the date there? 

12 A 5/25/20 l 6. 
13 MS. VASQUEZ: Okay. l'm going to mark 

14 this exhibit ncxt in order, Alex. 

15 (Deposition Exhibit Number 5 

16 was marked for identification) 

17 BY MS. VASQVEZ: 
18 Q. Do you recognize anybody in this 

19 elevator, Ms. Divenere? 

20 A WeU, l've got faces on the - covering 
2 l the right I think that was Amber, 1 don't know. 
22 Is that Rocky? 

90 
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1 to be? 

2 A That looks Uke Amber. 
3 Q. And just to clarify so we have a clean 

4 record, you mean Ms. Heard; correct? 

5 A Correct. 
6 Q. And then the woman with a ponytail 

7 wearing a white sweater with the back -- with her 

8 back to the camera, who is that? 

9 A That wouJd be me. 
10 MR. SHERMAN: Well, f'rn going to object 

11 and say it -- it Jacks foundation, onJy because --

12 1 rnean. 1 don't know if you're certain that's you 

13 or not. Ifyou are, you can say so. 

14 THE WITNESS: No, l'rn not certain, but IU 
15 l -- ICD 
16 MR. SHERMAN: Okay. 

17 THE WITNESS: -- 1 assumed it was. 

18 BY MS. YASQUEZ: 

19 Q. We'll keep playing it and perhaps you 

20 rnight be certain. 

21 MS. VASQVEZ: So, Alex, ifl rnayplease 

22 ask you to continue playing the video. Do you 

R, UN, 1 Q. Did you see yourself? 

92 

1 rnind pausing the video quickly? Oopsie. 

MS, IU 2 A (fit was a ponytail - 2 THE VlDEO TECHNICIAN: Sorry about that. 

R 
UN 
MS 
IU 

3 MR. SHERMAN: Objection, leading. 

4 THE WITNESS: Honestly, 1 -- you can 

5 rewind it and r can take a look at it again. 

6 MR. SHERMAN: Can you play it back 

7 slowly one more tirne? 

8 BY MS. YASQVEZ: 

9 Q. Yes or no? And thcn, yes. Okay. So 

10 that's a no. 

11 MS. YASQVEZ: Alex, may I ask you to 

12 please rewind it a bit. There we go. And then we 

13 can play it frorn that point. 

14 Thank you, AJex. So pause it there, 

15 Alex, please. Thank you. 

16BYMS. YASQUEZ: 

17 Q. Ms. Divenere, do you see the woman --

18 A Yes, that looks like me. 
19 Q. Actually, let me finish my gucstion. 

20 A Okay. 
21 Q. So Ms. Divenere, the woman with the bun 

22 in her haïr carrying the box, who does that appear 

3 MS. YASQVEZ: Okay. We can pause it 

4 there for a minute. 
5 BY MS. YASQUEZ: - = 

6 Q. Now. Ms. Divenere, we have a clear shot IU, ii::;o 
7 of the woman on the right. Who is the person on 

8 the right? 

9 A Ms. Heard. 
10 Q. And who is the woman in the center of 

1 1 the frame? 

12 A I believe it's Rocky. 
13 MS. YASQUEZ: Okay. AJex, ifl may have 

14 youjust continue playing the video. 

15 (Video played) 

16 MS. VASQUEZ: l'rn going to have you 

17 pause the video, Alex. 

18 BY MS. VASQVEZ: 

19 Q. Ms. Divenere, just to conftm1, did you 

20 sec yourself enter the elevator? 

21 A Yes. 
22 Q. And to conftm1 as well, is 
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Ms. Pennington, Rocky Pennington, also depicted, 

2 and Ms. Heard, in the elevator? 

3 A. Yes. 
4 MS. VASQVEZ: Thank you, Alex. We can 

5 keep p laying it. 

6 (Video played) 

7 MS. VASQVEZ: Okay. Thankyou, Alex. 

8 BY MS. V ASQVEZ: 

9 Q. Ms. Divenere, do you sce the timcstamp 

10 at the bottom ofthat video? 

11 A. Yes. 
12 Q. And do you mind telling me what the 

13 tàuestamp says? 

14 A. 13:53, 5/25/2016. 
15 Q. Do you recognize thaL Lo be 1:53 in the 

16 afternoon? 

17 A. Correct 
18 MS. VASQVEZ: Okay. Thank you, Alex. 

19 We can removc that. 

20 BY MS. VASQVEZ: 

1 Q. l'm going to show you what's been --

2 what's Divenere umbcr -- Exhibit umber 4. 

3 MS. VASQVEZ: Alex, Divenere 4. 

4 (Dcposition ExhibiL umber 6 

5 was marked for identification) 

6 BY MS. V ASQVEZ: 

7 Q. Ms. Divcnere, l'm going to represent to 

8 you that I am showing you a report oftext 

9 messages that Ms. Heard has produced in this 

10 matter betwcen you and Ms. Heard. lfl can have 

11 you take a look at the date in the center ofthat 

12 report. 
13 Do you mind tclLing me what the date is? 

14 A. 5/25/2016. 
15 Q. And whaL Lime does it say the message 

16 begin at? 

17 A. 11 :01. 
18 Q. ls that a.m.? 

19 A. A.M. 
20 Q. Ms. Divenere, may I ask you to read the 

95 

R, 1 U 21 Q. Ms. Divcnere, after watching this video, 21 tcxt message? 

R 

R 

F/A 
VA 
SP 

22 does this refresh your rccollcction as to your 22 MR. SHERMAN: Did you want her to read 
---1---

94 96 

1 meeting with Ms. Hcard on May 25th, 2016? it to hersel f so you can ask her questions, or do 

2 MR. ROTTENBORN: Object to form -- 2 you want her to read it into the record? 

3 MR. SHERMAN: Vague as to "meeting" and 3 MS. VASQUEZ: No, l'd like her to read 

4 assumes facts not in evidence. 4 i t to herse! f. 
5 MR. ROTTE BORN: -- and vague. Join. 5 BY MS. VASQUEZ: 

6 THE WITNESS: I don't honcstly know. 6 Q. l'm sorry, Ms. Divenere, l wa n't clear. 

7 That -- that -- that rnight have happencd a dozen 7 MR. SHERMAN: Okay. 

8 MS. VASQUEZ: Of course. 8 times. Doesn't givc me likc, oh, that happencd on 

9 May 25th. I would have been in the clcvator, you 

1 0 know. oftcn. 

9 MR. SHERMAN: Laura, ifyou need them to 

1 1 BY MS. VASQUEZ: 

12 Q. Do you have any rcason to belicve --

13 MR. SHERMAN: Wail for a question. 

14 MS. VASQUEZ: Yeah. Thanks, Lee. 

15 BY MS. VASQUEZ: 

16 Q. Do you have any rcason to believe, 

17 Ms. Divencre, that that vidco isn't accurately 

18 depicting May 25th, 2016? 

19 A. No. 
20 MR. ROTTE BOR Objection. Form, 

21 foundation. 

22 BY MS. VASQUEZ: 

1 O scroll down so you can finish reading through it, 

11 just ask the -- the tech and he will scroll down 

12 for you. 

13 THE WITNESS: Okay. l don't know --

14 yeah, 1 don't know what's below, "You good." 

15 Thank you. Okay. 

16 BY MS. VASQUEZ: 

17 Q. Ms. Divenere, is this a true and 

18 accurate copy of text messages that you exchanged 

19 with Ms. Heard? 

20 MR. SHERMA : Objection. Lacks 

21 foundation. Calls for speculation. 

22 You may answer, ifyou can. 
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1 THE WlTNESS: 1 believe so. 
2 BY MS. VASQUEZ: 

3 Q. And based on these text messages that 
4 youjust read to yourself, Ms. Divenere, is it a 

5 fair assumption that you arranged to meet with 

97 

6 Ms. Heard at the Eastern Colwnbia building on May 

7 25th, 2016? 
8 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 

9 Document speaks for itself. 

10 THEW1TNESS: Yeah,1--1--it 
11 doesn't -- it doesn't -- nothing refreshes my 

12 memory as far as what happened from that. I -- I 

13 don't -- I couldn't tel I you. 

14BY MS. VASQUEZ: 

15 Q. Do you have any reason to believe that 
16 you didn't meet wi th Ms. Heard on May 25th, 2016? 
17 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 

18 THE W1TNESS: If she wasn't available, 

19 but 1 honestl y don't know. 

20 BY MS. VASQUEZ: 
21 Q. Do you recall the video surveillance 

99 

1 MR. ROTTENBORN: No, no, 1-- go, go 

2 ahead, Lee. 1 j ust obj ect to form. 
3 MR. SHERMAN: Yeah, 1 was going to 

4 abject that lacks foundation. And based on her 

5 prior testimony, calls for speculation. 

6 THE WITNESS: I couldn't tell from that 

7 photo -- 1 mean, from the video. 

8 BY MS. VASQUEZ: 
9 Q. Did Ms. Heard seem like she was dressed 
10 up and going somewhere? 

11 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 

12 The video speaks for itself. Asswnes facts not in 

13 evidence, vague. 

14 THE W1TNESS: I have no idea. 
15 MR. SHERMAN: 1 will join in those and 

16 add that it lacks any foundation for -- for 
17 Ms. Divenere to give that testirnony. 

18 BY MS. VASQUEZ: 
19 Q. Ms. Divenere, 1 didn't hear your answer. 

20 A. I -- I -- I have -- l have no idea. 
21 Q. Would you say Ms. Heard was the type of 

22 celebrity that was concerned about her appearance 
1--------------------+------
22 footage that we just watched? 

98 100 

1 
2 

A. Yeah. 
Q. Do you recall the date ofthat video 

3 surveillance footage? 

4 A. Same day. 
5 Q. Okay. Would you agree with me that 
6 Ms. Heard's hair was up and out ofher face in the 

7 video surveillance footage that we just watched 

8 from May 25th, 2016? 

9 A. Yes. 
10 MR. Sl-(ERMAN: Objection, foundation. 

11 BY MS. V ASQUEZ: 
12 Q. Did it appear to you that Ms. Heard was 

ÔN 13 wearing makeup on May 25th, 2016? 

FSP~ 14 A. 1 honestly don't- 1 don't know. 1 
15 don't remember. 1 don't recall what she looked 
16 like that day. 1 don't remember. 1 don't 
17 remember the elevator ride. 
18 Q. Based on watching the video, though, 
19 today, did it appear to you that Ms. Heard was 

20 wearing makcup? 
21 MR. ROTTENBORN: Objection, form. 
22 MR. SHERMAN: Go ahead, Ben. l'm sorry. 

1 and seen -- being seen in public? 
2 MR. ROTTENBORN: Objection, leading. 

3 Vague. 
4 MR. SHERMAN: Objection. 
5 MR. ROTTENBORN: Foundation. 

6 Tl-(E WITNESS: I --

7 MR. SHERMAN: I will -- hold on. 
8 THE WITNESS: Okay. 

9 MR. S 1-(ERMAN: l will join in the -- in 

1 O the -- in the vague and foundation objections. 
11 Go ahead, Laura. 

12 THE WITNESS: l don't know. 
13 BY MS. VASQUEZ: 

14 Q. How often did you see Ms. Heard wearing 
15 makeup, Ms. Divenere? 

16 A. Again, I -1 don't know. 1- I -1 
17 couldn't tell you. 
18 Q. Every time you saw her, was she -- did 

19 she appcar to be wcaring makeup? 

20 A. No. 
21 MR. ROTTENBORN: Objection, asked and 

22 answered. 
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1 MR. SHERMAN: Objection, compound. 1 it's compound, in that there's more than one 

2 Vague. 2 penthouse apparently. 

3 BY MS. YASQUEZ: 3 And secondly, the question's vague, in 
4 Q. Ms. Divenere, f'm sorry, I didn't catch 4 terrns of, "what the lighting was like." l mean, l 

5 that. 5 don't know if you're asking her if she can measure 
6 A. o. 6 lumens or, you know, what -- what you want -- what 

7 Q. l'm entitled to your best estirnate. So 7 you want to ask exactly. 
8 the nwnber of times that you met with her, how 8 lfyou have the ability to answer the 

9 rnany times would you estima te that she was wearing 9 question based on your understanding of it, Laura, 

1 O rnakeup? 10 you rnay. 
11 MR. ROTTENBORN: Objection. Badgering 11 THE WJTNESS: I don't. I mean, it--
12 the witness. 12 it -- there was a lot of low lighting. But 1 
13 THE WlTNESS: I honestly couldn't -- 13 rnean, it wasn't a dark apartment, ifthat's what 

14 MR. SHERMAN: Hold on one second. Hold 14 you're going for. Or, you know, not quite sure 

15 on one second, Laura. Stop. 15 how else to answcr it. 

16 THE WITNESS: Okay. 16 BY MS. YASQUEZ: ~SPI< 
17 MR. SHERMAN: You're entitled to an 17 Q. What was the lighting like inside the 
18 estimate, Ms. Yasquez, if the witness has the 18 Eastern Colwnbia building elevator that we just 

19 foundation to provide one. The witness has 19 saw the video or? 
20 testi fied that she doesn't have any persona! 20 MR. SHERMAN: Same objections. 

21 knowledge or ability to provide an estimate on 21 THE WJTNESS: Yeah. r -- 1 don't recall. 
22 this. So your question now catis for speculation. 22 Ct wasn't really bright, ifl remember, but that's 
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1 
1 

1 
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1 lt lacks foundation. 

2 If the witness has an ability to provide 

1 to my best recall. l haven't lived there for a 1 

2 few years. 
3 you an estirnate, she may. But based on what she's 

4 already said so far, I think that it would be pure 
5 speculation. 
6 But 1'11 leave that to you, Laura. 

7 THE WfT ESS: Yeah, I -- 1 honestly 
8 would have no idea. I mean, l've known Amber for 
9 rnany years. So l've seen her with makeup. l've 

1 O seen her without. l couldn't even begin to tell 
11 you what that percentage would be. 

12 MS. YASQUEZ: Ali right. Alex, ifwe 

13 can take away the exhibit. 
14BY MS. YASQUEZ: 
15 Q. Ms. Divenere, do you recall what the 

16 lighting was like at the Eastern Colwnbia building 
17 in the penthouses? 
18 A. Imide the penthouses? 
19 MR. SHERMAN: Objection. 

20 BY MS. YASQUEZ: 

21 Q. lnside the penthouses. 
22 MR. SHERMAN: Hold on. Overbroad and 

3 BY MS. YASQUEZ: - J. 
4 Q. Just to confirm your testimony, 

5 Ms. Divenere, the week after May 21 st, 2016, when 
6 you interacted with Ms. Heard, you don't recall 

7 seeing any marks on her face; is that correct? ---.--.;,,--
8 MR. ROTTENBORN: Objection to form O 

9 MR. SHERMAN: Objection. Misstates her 

10 testi mony. 
11 MR. ROTTENBORN: Join. Foundation too. _.,._ .... 
12 THE WJTNESS: To my -- to the best of my 

13 recal 1, l don't recal I any marks. 
l4BY MS. YASQUEZ: 
15 Q. Do you recall seeing bruising on 
16 Ms. Heard's face the week after May 21 st, 2016? 

17 A. No. 
18 MR. ROTTENBORN: Objection. Asked and 
19 answered. 
20 THE WlTNESS: Sorry. 

21 BY MS. Y ASQUEZ: 
22 Q. Do you recall seeing any culs on 
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105 

1 Ms. Heard's face the week afler May 21 st, 2016? 
2 A. No. 
3 Q. Do you recall seeing any swelling on 
4 Ms. Heard's face the weck afler May 21 st, 2016? 

o j5 MR. ROTTENBORN: Asked and answercd. 
6 THE WlTNESS: 1 do. I do. l -- l 
7 recall that. l attributed it to that she had been 
8 upset and she had been crying. It wasn't a happy 
9 time for her. 
IOBY MS. YASQUEZ: 
1 1 Q. You attri buted i t to the fact that 
12 Ms. Heard had appeared upset and had been crying. 
13 Was the entiretv of her face swollen? 
14 MR. ROTTENBORN: Objection. Misstates 
15 her testimony in that question. 
16 THE WITNESS: 1 -- l don't believe so. 
17 I -- 1 just gave an overall -- I just remember 
18 being, again, red, puffy like she had been crying. 
19 That's -- that's -- that's what I remember. 
20 MR. SHERMAN: I cry a lot. lfyou wait 
21 10 minutes or so, we can probably get an example 
22ofit. 

106 

1 BY MS. YASQUEZ: 
2 Q. Do you recall any part ofher face being 
3 more puffy than another part? 
4 A. No, but 1 -- 1 certainly - no. 
5 Q. Do you recall any part of Ms. Heard's 
6 face being more red than any other part? 
7 A. No. 
8 Q. l believc you described Ms. Heard as 

R 9 being upset. lt wasn't a happy time in her life. 
UN IO How would you describe her demeanor the 
IU 11 week after May 21st, 2016? 
~SPK 12 MR. ROTTE BORN: Objection. Broad and 

13 vague. 
14 MR. SHERMAN: Objection. Join. 
15 
16 

You can answer, Laura. 
THE WlTNESS: l'm sorry. Can you rcpeat 

17 the question? 
18 BY MS. VASQUEZ: 
19 Q. Yeah, absolutely. 

107 

1 THE WlTNESS: 1 believe she -- she was 
2 upset. You know, she was sad. upset. Aga in. just 
3 was not -- was nota happy -- it was clearly nota 
4 happy time for her. 1 don't know how else to R,H 
5 describe it. FSP 
6 BY MS. VASQUEZ: 
7 Q. What did M . Heard tell you about why 
8 she was sad or unhappy? 
9 MR. SHERMAN: Facts not in evidence. 
1 O Lacks foundation. 
11 MR. ROTTENBORN: Same objections. 
12 THE WITNESS: 1 don't remember. I --
13 l -- 1 don't remember. 
14 BY MS. VASQUEZ: 
15 Q. Sitting here today, had Ms. Heard told 
16 you that Johnny Depp had been physically abusive 
17 towards her, would you rernember that? 
18 MR. SHERMAN: lt's compound. You asked 
19 two questions there, Ms. Yasquez. 
20 THE WlTNESS: Can you repeat the 
21 question? Sorry. 
22 BY MS. VASQUEZ: 

108 

Q. Yeah. !'li break them down. 
2 Had Ms. Heard told you that Mr. Depp had 
3 been abusive towards her, would you remember that? 
4 MR. ROTTENBORN: Object to form. 
5 MR. SHERMAN: Lacks foundation. Calls 
6 for speculation. 
7 THE WlTNESS: I -- I beLieve so. And --
8 but I don't know if I had heard it from somewhere 
9 before she did, and I don't know when she did. 
10 Again, 1 have such a horrible frame of 
11 lime during this period. I -- I couldn't tell you 
12 when or how or -- I should have remembered it. 
13 just don't. 
14 MS. VASQUEZ: Alex, may l have you 
15 please pull up Divenere 5? 

16 MR. SHERMAN: Camille, just to be 
17 clear --
18 MS. VASQVEZ: Yes. 
19 MR. SHERMAN: --you referred to the 

20 How would you describe Ms. Heard's 20 last text exchange as Divenere 4 when you pulled 
21 demeanor after May 2 I st, 2016? 21 it up. 1 don't know that you marked it. So since 
22 MR. ROTTENBORN: Same objection. 22 there is already a 4, you may want to mark it. 
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109 

1 MS. VASQUEZ: Y es, l'm going to mark 

2 them at the end, Lee. 

3 MR: SHERMAN: Oh, okay. 

4 MS. VASQUEZ: And we'll clarify. l'm 

5 just using these numbers --

6 MR. SHERMAN: No, that's -- .that's fine. 

7 I -- I apologize for sticking my nose in. It's 

8 your depo. 

9 MS. VASQUEZ: No, no, no. I,appreciate 

10 it, Lee. You're lookirtg out for all ofl.lll. 

11 MR. SHERMAN: Well, ljust don't want 

12 there to be any confusion that requires . 

13Ms. Divenere in any way to have to participate 

14 further in this. So I want to make sure you guys 

15 get everything you need to get and get it in 

16order. 

17 MS. VASQUEZ: Yeah, duly noted. Thanks, 

18Lee. 

19 (Deposition Exhibit Number 7 

20 was marked for identification) 

21 BY MS. VASQUEZ: 

22 Q. Ms. Divenere and Alex, may I -- or 
110 

1 actually, Ms. Divenere, may I have you please look 

2 at the date ofthis text message report. 

3 - A. Uh-huh. 
4 Q. What is -- what is the date there? 

5 A. The 26th. 
6 Q. Okay. Is that May 26th, 2016? 

7 A. Correèt. 
8 Q. And the start time of the ~xt messages 

9 appear to be 1:22 in the aftemoon; is that 

10 correct? 

11 A. Correct Right. 
12 Q. Ms. Divenere, may I have you please read 

13 to yourselfthe text messages between what appear 

14 to be you and Ms. Heard? 

15 A. Okay. Okay. Okay. 
16 MS. VASQUEZ: Alex, may I have you 

17 please bring the document up. Scroll up. Thank 

18 you, Alex. 

19 BY MS. VASQUEZ: 

20 Q. Ms. Divenere, ifl may please ask you to 

21 look at the first message. 

22 Do yoU: see where you texted Ms. Heard 

1 

2 
3 

4 

5 

6 

saying, "Checking to make sure you're okay." 

A. Yes. 
Q. Do you recall-- . 

MR. SI:IERMAN: One second, Camille; 

please. 

MS. VASQUEZ: Yes, ofcourse. 

7 MR-SHERMAN: Ijust want to levy an 

· 8 objection to -- to the text ex.change. The 

9 foundafon has not been laid yet, without --

10 MS. VASQUEZ: Let me -- let me lay--

11 thanks, Lée. 

12 BY MS. VASQUEZ: 

13 Q. Ms. Divènere, is this a true and 

lll 

14 accurate copy ofyour text message conversations 

15 with Ms. Heard on May 26th, 2016? 

16 A. I believe so. 
17 Q. So now drawing your attention to the 

18 first text message where you appear to write to 
19 Ms. Heard, "Checking to make sure you're okay." 

20 • Why were you checking in on Ms, Heard? 

21 A. l'm sure because she - she must - I 
. 22 mean, l'm sure that she had been really upset 

112 

1 And, again, I - you know, l've known ber for many 
2 years. So obviously,if she was upset at any 
3 given point, I felt protective and would check in. 
4 I don't - I don't know what the nature 
5 · of that - of that particular thing was. So if 
6 you're going back to,'well,.did she say anything 
1 the day before, I don't - I don't recall 
8 anything. 
9 Q. Do you recall when was the first time 

10 that you leamed that Ms. Heard had made 

11 allegations against Mr. Depp of abuse? 

12 A. I don't -
13 MR. SHERMAN: Objection. It's been 

14 asked and answered. 

15 THE WITNESS: I don't remember. 

16 BY MS. VASQUEZ: 

17 Q. Was the first wne that you learned that 
18 Ms. Heard had made allegatî.ons of abuse· against 

19 Mr. Depp, when the media reported it? 

20 MR. ROTTENBORN: Objection. Asked and . 

21 answered, liteially, one g_uestion ago. 

22 MR. SHERMAN: Lack of foundation and 
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1 cal ls for speculation. 
113 l 

1 BY MS. V ASQUEZ: 
115 

2 THE WITNESS: 1 don't know. 
3 BY MS. VASQUEZ: 
4 Q. If the first time you had heard that 
5 Ms. Heard had made allegations of abuse against 
6 Mr. Depp was in People Magazine, for example, 
7 would you remember that? 
8 MR. SHERMAN: Objection. It lacks 
9 foundation. Calls for speculation. Assumes facts 
10 not in evidence. 
11 MR. ROTTENBORN: Same objection. 
12 THE WlTNESS: Yeah. I mean, again, 1--
13 I don't get People Magazine. I don't know. I had 
14a lot going on at that time, so I -- I don't 
15 recall where I heard it or how 1 heard it first. 

IR 16 MS. VASQUEZ: Alex, may I please have 
17 you bring up what's been previously marked as the 
18DeclarationofLaura Divenere? lt's Plaintifl's 
19 Exhibit 1, so that we don't have the exact same 
20exhibits. Thank you, Alex. 
2 1 MR. SHERMAN: I am very sorry, 

2 Q. 1 beLieve your testimony was that 
3 Mr. Waldman wrote the Declaration; is that 
4 correct, Ms. Divenere? 
5 A Yes. 
6 Q. Did you review the Declaration before 
7 you signed it? 
8 A. Yes. 
9 Q. Did you make any edits to the 
10 Declaration before you signed it? 
11 A. Yes. 
12 Q. Were those edits incorporated into the 
13 Dcclaration that you signed? 
14 A. Yes. 
15 Q. Do you recaU how many times you 
16 cxchanged drafts with Mr. Waldman? 
17 A. No. 
18 Q. More than once? 
19 A. Yes. 
20 Q. More than fivc time ? 
21 A. l don't believe so. ____ _ 
22 Q. Did Mr. Waldman accept each ofyour 22 everybody. 1 apologize. 

114 -----------~-~-----+ 116 

1 MS. VASQUEZ: No, we're sorry. 
2 Terrible. 
3 MR. ROTTENBORN: o problem. 
4 MS. VASQUEZ: Alex, do you mind going to 
5 the very top of it, please? 

_ - 6.. RY MS VASOUEZ;._ 
IR 7 Q. Ms. Divenere, you signed this 

8 Declaration; correct? 
9 A Yes. 
10 Q. And did you understand when you igned 
11 it that you were signing il under the penalty of 
12 perjury? 
13 A. Yes. 
14 Q. Did you understand what "the penalty of 
15 perj ury" means? 
16 MR. ROTTENBORN: Object to form. 
17 MR. SHERMAN: Vague as phrased. 
18 MR. ROTTENBORN: Vague, foundation. 
19 MR. SHERMAN: Yeah,join. 
20 THE WITNESS: 1 mean, l'm not -- l'm not 
21 sure. I tried to be as honest as I possibly 
22 could, to my knowledge -- best ofmy knowledge. 

-

1 edits into the final Declaration that you signed? 
2 MR. ROTTENBORN: Objeet to form, laek of 
3 foundation. 
4 MR. SHERMAN: And I think that it's --
5 the way it's phrased, it's overbroad and compound. 
6 Vou can answer the question ifyou 
7 understand it. 
8 MS. VASQUEZ: Let me rephrase. 
9 BY MS. VASQUEZ: 
10 Q. ls there any change that you made to the 
1 1 Declaration that Mr. Waldman did not incorporate 
12 into the final Declaration that you signed? 
13 A. There was --
14 MR. ROTTENBORN: Same objections. 
15 THE WITNESS: There was no change, to my 
16 knowledge, no. 
17 BY MS. VASQUEZ: 
18 Q. Sorry, l'ma littleconfused. Let me 

LL2 a_whe q_u~.füm .. a diffi 1Wt a 
20 ls there any change, Ms. Divenere, that 
21 you asked Mr. Waldman to make to this Declaration 
22 that was not made in the final version of the 
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1 Declaralion that you signed? I BY MS. VASQUEZ: 

A. No.____ 2 Q. Going on to the next sentence that says, 
Q. Turning your attention, Ms. Divenere-- 3 "I never saw Amber injured in any way. Although, 3 

4 MS. YASQUEZ: And, Alex, paragraph 5 on 4 I am now aware thal she has made many di fferent 
5 page 2 of the Declaration. 5 abuse claims." 

IR 

6 BY MS. YAfü)VEZ=,:___ 6 ls thal sentence accurate and truthful? - -----.:.---7 Q. Ms. Divenere, the sentence that's kind 7 MR. SHERMAN: Same objection, for o 1 
8 of in the middle of paragraph 5 that starts, "I Lllari fi cation. But 20 ahead. 
9 have never seen Ms. Heard with any signs of 9 THE WITNESS: It is, but -- yeah -- yes, 

I0physical abuse or injury, including rcdness, 10 but the, "l am now aware that she has made many 
11 swelling, cuts, bruising, or damage of any kind." 11 differenl abuse claims" came from Mr. Waldman 

12 Do you see that? 12 giving me -- citing examples, because I had no 
13 A. Yes. u.,J._orior knowled2e of any of those staries. 
14 Q. ls that a truthful and honest statement? 14 BY MS. YASQUEZ: 

---""'""' _.,.11,-_,......., __ _._1 __ 5 __ MR. ROTTE BORN: Obiecl to form._ 115 Q. Ms. Divenere, you previously testified IR 

0 
IR 

16 Misstates her prior testimony in which she said 16 in the UK proceeding; correct? 

17 she did see redness and swelling. 17 A. Yes. 
18 MR. SHERMA : Weil, not to be -- not lo 

19 be contrarian with you, Ben, but I think the 

20 di linclion here is that the sentence says, 
21 "physical abuse or injury." 

22 So I think her prior testimony was she, 

18 Q. And during that proceeding, did you 

19 attest to the truthfulness ofthis Declaration? 

20 A. Yes. 
21 MS. YASQUEZ: Alex, may I please have 

1 22you pull up Plaintiff's Exhibit 8? 
118 120 -0 1 in her own mind, equated the redness and swelling I MR. SHERMAN: By the way, this question 

IR 2 with Amber being upset or crying, not physical 2 is for -- for Ben or Camille, I don't know. Which 
3 abuse or injury. 3 one ofyou is the plaintiff in this thing? 

4 But you can answer the question, Laura. 4 MS. YASQUEZ: Mr. Depp is the plaintiff 

5 MR. ROITENBORN: Yeah, Lee, I hear you. 5 MR. SHERMAN: Okay. Thank you. 
6 I was making an objection that she testified she 6 MS. VASQUEZ: Actually, Ms. Heard has a 

7 had seen redness or swelling and a sumed what the 7 cross-claim also now against Mr. Depp. 
8 cause was, but said that she didn't know. 8 MR. SHERMAN: Okay. But you were just 

9 MR. SHERMAN: Okay. Weil, we don't need 9 referring to the exhibits as plainliff's, and 1 
I 0 to hash il out. 1 just wanted to make sure that 1 0just didn't know which one ofyou was technically 

11 was -- d1at was clear on the record. 11 the plaintiff. 
12 BY MS. YASQUEZ: 12 MR. ROTTENBORN: Mr. Depp is the 

13 Q. Ms.Divenere-- 13plaintiff. 

14 MR. SHERMAN: Do you need the -- do you 14 MS. VASQUEZ: Sure, sure. Mr. Depp is 
15 need the question aga in, Laura? 15 the plaintiff for purposes ---IR 16 THE WITNESS: No. 1 rnean, thal -- that 16 MR. SHERMA : Thank you. 

-== 

17 is correct. l had attributed it to, when 17 MS. VASQVEZ: -- of cornmunicating with 
18 Mr. Waldman was discussing it, he was talking 18 Alex, our very ski lied technician. 

l9about, you know, complele physical signs of abuse. 19 MR. SHERMAN: Ail right. Thankyou. 
20 And l did not-- frorn my best -- my best recall, 1 20 MS. YASQVEZ: Of course. 

21 did not attribute the redness or swell ing to a 

l.2 sign ofphysical abuse. 

21 Alex, may I please have you expand this 
22 exhibit so il becomes a little bit more legible? 
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121 

1 Thank you. 
2 And I know Lee is going to be ail over 
3 me about this one. 
4 MR. SHERMAN: Yeah, he is. 
5 MS. VASQUEZ: 1 know. Weil, ail right. 
6 MR. SHERMAN: We would -- we would 
7 object on -- on privilege grounds. 
8 I think that Ms. Divenere was misled by 
9 somebody that had a de facto agency relationship 
10 with -- with Mr. Waldman in some capacity to 
11 forward private privileged emails. And we would 
12 object to the use of this cmai I in any way, shape, 
13 or form. as it was privileged between myselfand 
14 my client. To the extent that --
15 MS. VASQUEZ: Weil, itwas privileged 
16 until your client sentit. Sorry, go ahead. 
17 MR. SHERMAN: Weil --
18 MS. VASQUEZ: !'Il let -- I'll let you 
19 state your objections on the record, and then l'11 
20explain. 
21 MR. SHERMAN: Weil, you can explain ail 
22 you want, and 1'11 --

122 

1 MS. VASQVEZ: 1'11 respond. 
2 MR. SHERMAN: 1 know the position is 
3 that my client sent this to Kevin Murphy, but J 
4 think my client was misled by Kevin Murphy as to 
5 his affiliation or connection with Mr. Waldman in 
6 doing so, and I -- I don't think-- you know, I 
7 think my client was misled, frankly, into sending 
8 this email. 
9 So we have a privileged objection. 
1 0 That's it. lt is what it is. It's on the record. 
11 You can now ask your questions. 
12 MS. VASQVEZ: Thank you. Thanks, Lee. 
13 I appreciate it. 
14 MR. SHERMAN: Sure. 
15 MS. VASQVEZ: 1 wanted to give you an 
16 opportunity, becausc I --
1 7 MR. SHERMAN: No, I know. I know, and 1 
18 appreciate that. 
19 MS. VASQVEZ: Just have to go through 
20 the motions. 
21 MR. SHERMA : Yeah, you're -- you're --
22 you're being professional aboutit, and I 

123 

1 appreciate it. 
2 MS. VASQVEZ: Yeah, of course. 
3 The only thing I will say is that, you 
4 know, Lo the extent -- the response I will have is 
5 to the extent that you are assuming that 
6 Mr. Murphy has a de facto agency relationship with 
7 Mr. Waldman and --
8 MR. SHERMAN: Wel~ 1 don't know what --
9 MS. V ASQUEZ: -- we disagree with that 
10 assessment. 
11 MR. SHERMAN: Yeah, I don't know what 
12 discovery has been done into communications 
13 between Mr. Waldman and Mr. Murphy, but I suspect 
14 if -- if discovery was done in that regard, we 
15 would see that there was cornmunication going on in 
16 the midst ofthis - this -- this time period, and 
17 I think that my client was misled by Mr. Murphy in 
18 tenns o f that. 
19 But be that as it may, ask your 
20 question. 
21 BY MS. VASQVEZ: 
22 Q. Yeah. Ms. Divenere, to your knowledge, 

124 

1 Mr. Murphy is not an attorney; correct? 

2 A. Correct. 

3 MR. SHERMAN: Calls for speculation. 

4 Lacks fow1dation. 

5 BY MS. VASQUEZ: 

6 Q. Do you know if Mr. Murphy still works 

7 for Mr. Depp, Ms. Di\enere? 

8 A. 1 don't believe so, but I don't know. 

9 Q. Why do you say that you don't belie\,t! 

10 that Mr. Murphy is still employed by Mr. Depp'? 

11 A. 1 mean, 1 -- 1 don't -- 1 don't kno". I 

12 just, 1 don't know irhe 1s or trhe isn't, 1 

H 
R 
FSPK 

13 assumed he was no longer worklng wlth Johnny, but 

14 1 don't know. 

15 Q. And what's the basis of that assumption? 

16 A. Recause he - because I do reel he 

17 speciflcally-1 was always under the impression 

18 thal Ir. Murphy was helping and guiding me through 

19 this because l'm so naïve to ail orthls. And--

20 and he had cited thal he had been through this a 

21 few times and he was gh-ing me advice. And I took 

22 it as I considered him a friend. 
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125 
1 Q. Okay. 1 don't think you're answering my 
2 question, so l'm going to reask it. 
3 What is the basis of your assumption 
4 that Mr. Murphy is no longer employed by Mr. Depp? 
5 A. 1 have none. 
6 (Depo ition Exhibit umber 8 
7 was marked for identification) 
8 BY MS. V ASQUEZ: 

127 

1 is an email fi-om you to Mr. Sherman beginning --
2 MR. SHERMAN: Vou k:now --
3 BY MS. VASQUEZ: 
4 Q. -- on page Depp 000 10 145? 
5 MR. SHERMAN: I'm going to object to 
6 this. And I -- 1 tried to let some of it go, but 
7 our position is that this is pri vi leged 
8 communications between counsel and client, and l'm --· Q. Okay. Ms. Divenere, I'm going to show IR 9 9 going to object to this on attorney/client 

---= 

IR 

10 you a document -- wel~ showing you a document on 
11 the screen that's been BATES stamped Depp 00010145 
12 througb 10148. And do you recognize this 
13 document? 
14 A. This one right in front of us? 
15 Q. Yes. 
16 A. Yes. 
17 Q. ls this a true and accurate copy of an 
18 email from you to Mr. Murphy, dated March 10th, 
19 2020, at 1 :16 p.m., with a subject line, "Forward: 
20 1782 Application"? 
21 A. Yes. --22 MS. YASQUEZ: Okay. And, Alex, perhaps 

1 it might make sense at this point Lo scroU down, 
2 just Lo allow Ms. Divenere an opportunity to 
3 review the first page. Thank you, Alex. 
4 May I have you scroll up, please? 
5 Perfect. 
6 BY MS. VASQUEZ: 

126 

---------7 Q. Ms. Divenere, did you send Mr. Murphy 
8 this email? 
9 A. 1 clearty did. 1 don't recall it 

IO oflband. Mr. Murphy had on occasion asked me to 

11 forward him some of my - some of whatever was 

12 going on at the time, so -- and under the guise 

13 that he was there to help me. 

14 MS. VASQUEZ: Okay. So Alex, may 1 

1 5 please have you scroll down to page 2 of the 
16 exhibit? 
17 Thanks. Actually -- actually, Alex, do 
18 you mind scrolling up just a bit so I can see the 
19 "From" and "To" line. Just a bit more up. 
20 Perfect. Thank you. 
21 BY MS. VASQUEZ: 
22 Q. Ms. Divenere, do you recognize that this 

10 privilege. 
11 I do believe that my client was misled 
12 into disclosing this information. and I think that 
13 it is appropriate that I instruct her not to 
14 answer questions about pri vate communications that 
15 shouJd have been privileged between her and 1, and 
16 so l'm going to instruct her not to answer. 
17 lt's not to be obstreperous, but I think 
18 this is highJy inappropriate. Everybody in this 
19 deposition, fi-om a lawyer's perspective, k:nows 
20 that this email should have never been sent and 
21 was a mistake, and so 1 -- I -- I don't think it's 
22 appropriate to now be waving it around or 

128 

1 attempting to use it as -- as an exhibit. And I 
2 made the same objections, 1 believe, in the UK 
3 trial, and l'm making themnow. 
4 So l'm going to give her that 
5 instruction. It's not to be difficuJt with you, 
6 Camille; it' simply because I think this is 
7 highJy inappropriate. 
8 MR. ROTTE BORN: Wejoin in that 
9 objection. 
10 MS. YASQUEZ: Of course you do, Ben. 
11 Lee, l'm going to respectfuJly disagree 
12 on the record with your instruction, and l'm going 
13 to ask the court reporter to please mark this part 
14ofthe transcript. 
15 I do nol want to bri ng back 
16 Ms. Divenere, but I do believe that the privilege 
17 was broken when she forwarded the email to 
18 Mr. Murphy. And I understand, Lee, you and I 
19disagree, but I believe a Californiajudge is 
20 going to have to make that cal!. 
21 MR. SHERMAN: Well --
22 MS. YASQUEZ: And I'm going reserve the 
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1 right -- Lee, if you will just give me an 
2 opportunity to finish. 
3 l\1R. SHERMAN: Sure. 
4 MS. VASQUEZ: I'm going reserve the 
5 right to bring back Ms. Divenere, should a 

129 

6 California judge determine that the privilege was, 
7 in fact, broken, so that I may ask her questions 

8 about this email. 
9 l\1R. SHERMAN: Well, lét me ask you this 
10 on the record then. 
11 MS. VASQUEZ: Sure. · · 
12 l\1R. SHERMAN: Is Mr. Waldman and 
13 Mr. Murphy, are they going to sit for deposition 
14 and answer truthfully under penalty of perjury 
15 questions about exactly what communications they 
16 were having and why Mr. Murphy was asking 
17 Ms. Divenere to send her private communications 
18 between her and her lawyer to him and how they 
19 directly, then, ended up in Mr. Waldman's 
20possessipn, which was never disclosed tome until 
21 I saw one of those documents in the UK court èase. 
22And thensaw Mr. Waldmanon Twitter, youknow, 
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1 making some -- some statements about coming into 
2 possession of-- ofthose documents. 
3 Unless those fellows do -- and by "do," 
4 I mean tum over their phone records and text 
5 records and email records and everything else --
6 and give everybody a fair opportunity to be heard 
7 here, I think this is -- I think this is some --
8 some questionable stuff. And I think my client 
9 was misled into turning over ~._ turning over 

1 O information, a lot of it which says "Draft" right 

11 on it. 
12 And so I'll tell you what, Camille, give 
13 me -- let's take a five-minute breakhete. Let me 

131 

1 THE VIDEOGRAPHER: It is 2:27 p.m., we 
2 are off the record. 
3 (Pause in proceedings) 
4 THE VIDEOGRAPHER: This is the beginning 
5 ofvideo number 3 of the testimony of Laura 
6 Divenere. It is 2:47 p.m. We are back on the 

7 record. 
8 MS. VASQUEZ: Mr. Sherman, I understand 
9 you went off the record to discuss with your 
10 client whether you were going to instruct her not 
11 to answer my questions about the exhibit beginning 
12 with BATES Number Depp 00010145. 
13 MR. SHERMAN: Yeah, I don't know what 
14 your BATES numbers are, Camille, because I'm not 
15 familiar with your exhibit numbering in your 
16 particular case. 
17 But I did address the email that was on 
18 the screen and -- and potentially others, if there 
19 are others, I don't know. But we will go question 
20 by question and see ifwe can work through this. 
21 It is not oui-intention to disrupt the deposition 
22 or anything else. 

1 I do, however, stand by what I put on 

2 the record; that I think this is -- well, let's 
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3 just say less than Marquess of Queensberry Rules 
4 type of behavior here. And I think this 
5 information is privileged. I think these emails 
6 are privileged and I think this is wholly 

7 inappropriate. 
8 But we're willing to go question by 
9 question and see if we can navigate this, to the 
10 best we can. Oka y? 
11 That's -- that's the best I got for you. 

12 MS. VASQUEZ: Okay. Arid I appreciate 
13 that, Mr. Sherman. 

14 have a conversation with Laura. We will corne back 14 I will just also respond to you and say 
15 on the record, and I'll let you know how we intend 15 that these -- this particular exhibit, this --

16 to proceed. Okay? 16 these emails have been read out in the UK 

17 MS. VASQUEZ: Okay. Fair. 17proceeding. Theyarepartofthepublicdomain. 

18 l\1R. SHERMAN: All right. 18 In fact, they were even part of the court's -- the 

19 MS. VASQUEZ: Going off the record, 19judge's determination andjudgment in the UK 

20 then. 20 proceeding. 

21 l\1R. SHERMAN: Laura, mute yourself, 21 And soit is Mr. Depp's position that 

22 please. 22 the privilege has been waived. It was waived when 
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1 Ms. Divenere forwarded the email to Mr. Murphy. 
2 And it's de:finitely waived now that it's part of 
3 the public domain and a part of Justice Nicol's 
4 judgment. 

5 JvIR. SHERMAN: -Well, let me -- let's back 
6 up for a second, bêcause I will say on the 
7 record -- and I don't know ifMr. Rottenbom wants 
8 to add into this perhaps. 

9 But I will _ say on the record that I did 
l0not read Mr. Justice Nicol's determination. So I 
11 don't know what, as part.ofthese documents, are 

12 referenced in his determination, if any .. 

13 What I can tell you is that I was . 
14 personally present on the day of trial when --

15 MS. VASQUEZ: As was I. 
16 JvIR. SHERMAN:· -- when the email was --
17 was read. And, in fact, I believe, unless I am 

. 18 mistaken, if you go back and look at the trial . 
19 transcript, I don't believe that the judge ever 
20 ruled one way ot the ofü;r on the objection that 
21 was levied. And I don't believe that Ms. Divenere 
22 actually ever ~nswered any question about that 

1 email when it was read in: So I don't think it 
2 was evet foundationaily admissible in that case. 

3 What Mr. Nicol does and what British law 
4 is, I can't say. But my recoilection is there_was 
5 the objection and the dispute; and then 
6 Mr. Sherbome attempted to read the email into the 
7 record. And then sh01:t:1y thereafter, Ms. Divenere 
8 was dismissed with no question. 
9 So I think: that, unless I'm wrong about 
1 0 what the trans9ript was from the UK proceeding, I 
11 think your -- your response to me on tlie record at 
12 tliis point misstates what ~ctuaily transpired in 
13 the UK case. 
14 Now, once again, I can't say what the 
15 determination says ot not. Eitlier you or 
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16 Mr. Rottenbom probably would know better tlian me, 
17 because I didn't read it. But in -- in terms of 
18 what actuaily transpired in tliat case, that is my 
19 recoilection of what transpired. It was never 
20 mled -- the objection was ·never mled upon. And 
21 I don't believe .any questions were actuaily asked 
22 of tlie -- of the email. 

1 The other thing I want to say is, to 
2 extent that you ask some questions about this 
3 email and I let her answer, it is in no way a 
4 waiver of ail things -- I'm trying to get through 
5 the deposition and I'm trying to let you get done 
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-6 what you rteed to get done, but I don't want any --
7 my-- my-- iny ailowance of Ms. Divenere to answer 
8 a. question or particular questions about these 
9 emails is not to be considered or construed as a 
10 waiver of ail purposes for any emails,between us 
11 or any communications or anything else, in terms 
12 of attorney/client privilege. 

13 Like I say, you know -- and -- and --
14 and Ms. Divenere was misled. Whether we ail want 
15 to admit it or rtot, she was. She was misled into 
16 turning over stuff she shouldn't have turned over. 

17 She did it without my knowledge and consent. And 
18 I think that this whole thing is highly 

19 inappropriate. 
20 That ail being said, my two cents is on 
21 the record.· I've talked aboutit with her. We're 
22 willing to go question by question and see if you 
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1 can get through what you need to get through 

2 without us having, you know, a further problem 
3 If we do, we do. That's life. 
4 MS. VASQUEZ: All right. Mr. Sherman, 
5 just to address one point. 
6 The court in the UK, Justice Nicol, did 
7 rule on tlie objections that you lodged during the 
8 proc_eeding. And he wrote inparagraph 557 of the 
9 · j udgment: 
10 "As a matter English law, I agree 
11 With the.following propositions advanced 

12 by Mr. Sherbome: The privilege is that 
13 of the client here, Ms. Divenere, 11ot of 
14 her lawyer, Mr. Sherman. The privilege 
15 can be waived by the cfü;nt. By passing · 

16 the exchange to Mr. Murphy, Ms.·Divenere 
17 had waived her privilege." 
18 JvIR. SHERMAN: Okay: Well, to the extent 
19 that that' s binding on -- on the court in 
20 Virginia, _then you and Mr. Rottenborn can address 
21 that. But as far as I'in concerned, in California, 
22 I think that it was unethical and underhanded the 
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1 way that this was obtained by whomever on the Depp 
2 team obtained it. That's just my opinion. And I 
3 think that Mr. Murphy was kind ofa part ofthat, 
4 and I think that Ms. Divenere was misled. 
5 And like I say, she certainly didn't do 
6 this with the knowledge or consent of counsel. 
7 And so, you know, we have our objections. 
8 I think we've spent enough time beating 
9 this horse. obody beats horses. l'mjust using 
10 an expression. 
11 I think we've spent enough time on this 
12 issue, you know, so why don't you -- why don't you 
13 try and ask your questions, and let's see if we 
14 can get through it the best we can. Okay? 

15 MR. ROTTENBORN: Okay. And l'mjust 
16 going to quickly say that we -- we take the 
17 position that in Virginia, that whatever ruling 
18 came out of the UK is not dispositive as to 

19 whether this document is admissible or remains 
20 attorney/client privilege in America, and in 
21 Virginia specifically. 
22 MS. VASQUEZ: Okay. 1 think we've ail 

139 

1 l've got a running attorney/client privilege 
2 objection to this. 
3 MS. VASQUEZ: Oka y. oted. Thank you, 
4 Mr. Sherman. 
5 BY MS. VAS VEZ: 

'6 Q. Ms. Divenere, l'd like to turn your 
1 7 attention, if I could, to the third paragraph of 
1 
8 your email to Mr. Sherman. 

, 9 Do you see where you wrotc: 
10 "I want it to be clear to 
11 everyone, 1 gave a Declaration in 
12 this case. My Declaration is 100 
13 percent truthful and that will not 
14 change." 
15 Are you referring to the Declaration 
16that you signed and dated on June 28t~ 2019? 
17 A. Yes. 
18 Q. And is that the same Declaration that 
19 you were shown in the UK proceeding in which you 
20 testified that the statements in the Declaration 
21 were true? 
22 A. Yes. 

- -IR 
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1 had our -- our fun at this. 
l- 140 
11 Q. And then continuing on in-t~h~is------ ..... ,•R--. 

2 So, Alex, may I please have you pull up 
3 the exhibit that was previously on the screen, 
4 BATES Number Depp 00010145. Thank you. 
5 BY MS. V ASQUEZ: 
6 Q. Ms. Divenere --
7 MS. VASQUEZ: Alex, may I have you 

Great. 

2 paragraph, you then wrote: 

3 

5 

6 
7 

"ln retrospect, where I may have 

thought I was unduly pressured to 

8 please you scroll down a bit? Thank you. 8 

write and sign my Declaration, I now 
believe thal was not the case. My 
Declaration went through three iterations 
with my complete involvement and 
understanding. Again, I signed knowing 
that my Declaration was truthfu~ best to 
my recollection. 1 did the best l could." 

,__J BY MS. VASQUEZ: _ 9 
IR 10 Q. Ms. Divenere, do you sec the email sent 10 

11 on March 10th, 2020, which, ifyou continue on lo 
12 the second page ofthis document, was sent to Lee 
13 Sherman? 

14 A. Yes. 
15 Q. And to confirm, Ms. Divencre, thal is an 
16 email that you sent to Mr. Sherman; correct? 

17 A. Yes. 
18 MR. SHERMAN: And just for the record, 
19 my objection is to ail -- l've got a mnning 
20 objection to ail these -- these questions. l'm 
21 going tolet you go. But as far as l'm concemed, 
22 this is -- this is ail highly inappropriate, and 

11 

12 
13 

MR. SHERMAN: "Could do." 
MS. V ASQUEZ: "1 cou Id do." Thank you, 

14 Mr. Sherman. 
15 BY MS. VASQUEZ: 
16 Q. What did you mean when you said that 
17 your Deelaration went through three iterations? 

18 A. I believe those were the edits that 1 
19 was trying to change from the original Declaration 
20 that Mr. Waldman drew up. 
21 Q. So the iterations that you made to the 
22 Declaration that Mr. Waldman originally prepared 
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for you, did you make those iterations to ensure 
that vour Declaration was truthful and accurate? 

MR. ROTTEN BORN: Object to form 
Leadine:. vae:ue. __ 

5 THE WITNESS: I -- can you repeat the 
6 question? 
7 MS. VASQUEZ: Yeah. Actually, Madam 
8 Court Reporter, may I ask you to please read it 
9 back? 
1 0 (Record read) 
11 THE WITNESS: Yes. Sorne of the changes 
12 requested were becausc they were also -- if I 
13 remember correctly,just really stupid, like --
14like slighting-- slanting against Amber, that 
15 didn't make any sense to me, or hurtful. 
16 BY MS. VASQUEZ: 

143 

1 again, it had becn an unpleasant expcrience, to H 
2 say the least, from the beginning. R 
3 And I had had conversations with M 

Mr. Murphy, and this actually -- the verbiage SS 
5 pretty much came through Mr. Murphy saying that UN 
6 this is how I could resolve the case or get rnyself 
7 out ofit sooner or easier. And I sentit to Lee 
8 to litcrally -- just, again, go as a draft. 
9 l'm completely naive. 1 didn't even 
1 O know when l was sending this to Mr. Murphy that 
11 that removed rny attorney/client privilege. l 
12 mean, l'm not stupid apparently. 
13 So that's what this is. I -- I 
14 wouldn't, you know, once it was done, I knew that 
15 it was ridiculous. 
16 BY MS. VASQUEZ: 

o 17 Q. And, Ms. Divenere, this is not to offend 1 7 Q. I want to be -- 1 want to understand. 

H 
R 
MS 
SS 
UN 

18 you, but l'm going to move to strike everything 
19 after the word, "yes." 
20 That's just something lawyers say--
21 MR. SHERMAN: You asked for an answer 
22 and you got it. I don't know why you're moving to 

18 Ms. Divenere, you testified several times now that 
19 you were -- you felt pressured by Mr. Waldman --
20 A. Yes. 
21 Q. -- to sign the Declaration; correct? 
22 A. Correct. 

IG I« 

1 strike, but that's your business. Q. Did you feel pressured by Mr. Waldman to 
2 MR. ROTIE BORN: Her answer is her 2 say anything untruthful in your Declaration? 
3 answer. 3 A. No. 
4 BY MS. VASQUEZ: 4 MR. ROTTENBORN: Objection. Asked and 
5 Q. Ms. Divenere, in the UK proceeding, and 5 answered. 
6 actually earlier today, you testified that 6 THE WITNESS: No. 
7 Mr. Waldman pressured you into signing the 7 BY MS. VASQUEZ: 
8 Declaration; is that correct? 8 Q. l'm sorry. I just want to understand 
9 A. Yes. 9 that answer. Do you mind repeating your answer, 
t O Q. Ali right. But based on this email to 10 Ms. Divenere? 
11 Mr. Sherman, you write -- you're saying that you 11 A. Can you repeat the question? l'm sorry. 
t2do not believe that you were unduly pressured to 12 MR. SHERMAN: And, Camille, 1 apologize. 
13 write and sign the Declaration. ls that also 13 l'm trying not to -- f'm going to mute myself 
14 correct? 14 unJess I have an objection here, so ... 
15 MR. SHERMAN: Misstates the document. 15 MS. VASQUEZ: Okay. Poor Lee. 
16 You can answer. 16 Madam Court Reporter, may I have you 
17 THE WITNESS: Y cah, that's -- 17 please read back my question and if you caught the 
18 MR. ROTIENBORN: Same objection. 18 witness' answer, which I believe was, no. 
19 THE WITNESS: -- not necessarily this -- 19 (Record read.) 
20 what this reflects. ln ail honesty, it was a 20 THE WITNESS: Correct. 
21 draft that I was absolutely frustrated because it 21 MS. VASQUEZ: Okay. 
22 seemed like this nighnnare was continuing. And, 22 MR. SHERMAN: l'm sorry. Can I put a 
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1 pause on one second? l've got a delivery. 
2 MS. VASQUEZ: Absolutely. Why don't we 
3 take a five-minute break. 

1 that there -- that there was a recording. 
2 BY MS. V ASQUEZ: 
3 Q. And you weren'L aware Ms. Heard was 

4 
5 

THE WlTNESS: Okay. Great. Thank you. 
THE VlDEOGRAPHER: lt is 3:03 p.m We 5 

recording you; correct? 

A. Correct. 

6 go off the record. 
7 (Pause in proceedings) 
8 THE VIDEOGRAPHER: lt is 3:08 p.m We 

6 MR. ROTTENBORN: Same objection. 
7 BY MS. VASQUEZ: 
8 Q. Did you give her permission to record 

9 are back on the record. 9 you? 
10 BY MS. VASQUEZ: 10 A. No. 
11 Q. Ms. Divenerc, do you recall the 11 Q. When did you first leam Ms. Heard had 
12 recording that was playcd earlier in your 12 recorded you without your permission? 

13 deposition today? 13 A. 1 believe it went online. Didn't - 1 

147 

14 A. Yes. 14 think it went online. 1 don't know. Everything 
15 Q. And that was a recording between you and t 5 ended up going online, so I have no - 1 believe 
16 Ms. Heard; is that correct? 1 that that was the case. 
17 A. Yes. 17 Q. And how did you feel about the fact that 
18 Q. And to confirm, Ms. Divenere, that 18 Ms. Heard had recorded you withoutyour 

19 recording was made without your permission or 19 permission? ---20 consent by Ms. Heard; right? 20 MR. ROTTENBORN: Objection, vague. -•'.--
1
21 MR. ROTTENBORN: Objectto form 21 Misstates hcr tcstimony. 
22.Misstates her testimonv when she said she didn't 22 MR. SHERMAN: Yeah, and -- and it's -----=~~==== 146 148 

recal 1. reaUy not relevant in any way to lead -- her --..-THE WIT ESS: I -- 1 -- I don't -- 2 feeling about how she felt about being recorded 
'--...--

MR. SHERMAN: I don't think that does 3 isn't likely to lead to any discovery of 0 
4 misstate hcr testimony. 4 admissible evidence in this case. 

5 MS. VASQUEZ: It doesn't, but -- 5 So even though rclevance isn't 
6 MR. SHERMAN: You can answer the 6 necessarily a dcposition objection, 1 -- I think 
7 question, Laura. 7 this is outside the bounds. 

0 

0 

8 MS. VASQUEZ: Yeah, it docsn't misstate 8 You can answer, Laura. ---------¼--9 her testimony, Ben. 9 THE WIT ESS: 1 was upset. 
10 MR. ROTTENBORN: lt does. Let her 10 BY MS. VASQUEZ: 
11 answer. 11 Q. Why were you upset? 
12 MR. SHERMAN: Ali right. Can you repeat 12 A. 1 just, anything that I had done 
13 the question, Camille, just so it's a clear 13 privately that- l'm not- l'm nota very public 
14 question/answer? 14 person. l know you probably can't tell. So yeah, 
15 MS. VASQUEZ: Yeah, exactly. 15 no, 1 was upset that it was made public. 
16 Actually it was -- 1 think it was a good 16 Q. Were you upset that you were recorded 
17 question. So Madam Court Reporter, may I pl case 17 without your permission by Ms. Heard? 
18 have you repeat the question, read it back. 18 A. Sure, for the very reason that it was 
19 (Record read) 19 going public. 
20 MR. ROTTE BORN: Objection, leading. 20 Q. Ms. Divenere, do you feel any pressure 
21 And misstates her prior testimonv. ______ 21 today, sitting here giving testimony, in Light of 
22 THE WITNESS: Correct, 1 wasn't aware 22 the fact that Ms. Heard is here with her camera 
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1 on? 
2 MR. ROTIENBORN: Object to form, 
3 foundation. 
4 MR. SHERMAN: And I would add, I don't 
5 know what the nues are in Virginia, but this is 
6 being done under Califomia law. Ms. Heard has an 
7 absolute right as a party to sit in on the 
8 deposition. 
9 MS. VASQUEZ: She has a right, surely, 
10 but l'm still entitled to ask a question, ifher 
11 presence has any effect on Ms. Divenere's 
12 testimony. 
13 MR. ROTTE BORN: She has the same in 
14 Virginia. 
15 THE WlTNESS: lt does not. 
16 MS. VASQUEZ: 1 have no further 
17 questions for you, Ms. Divenere, at this time. I 
18 assume Mr. Rottenborn may have some questions for 
19 you, but thank you very much. 
20 THE WITNESS: Thank you. 
21 MR. SHERMAN: 1 have a couple questions 
22 for Ms. Divenere,just because of the privilege 

150 

1 issue. So do you two \vant me to ask those now 

2 be fore you do your second round, or do you want me 

3 to wait until the end? 1'11 do whatever you 

4 prefer. 

5 MR. ROTrENBORN: 1 think it makes sense 

6 for you to ask your questions now, Lee. And then 

7 1 have few questions, not many. 

8 MR. SHERMAN: 1s that okay with you, 

9 Camille? 

10 MS. V ASQUEZ: That's absolutely okay. 

1 1 Thanks, Lee. 

12 EXAMINATION BYCOUNSEL FOR 11-fE WllNESS 

13 BYMR. SHERMAN: 

14 Q. Ms. Divenere, I just have a couple of 

15 quick questions for you regarding that email that 

16 \11e seen earlier. Okay? The one that includes 

17 stuffbetween you and 1. Do you remember it? 

18 A. Yeah. 
19 Q. Did Mr. Murphy ask you to send him 

20 communications between you and I'? 

21 A. Yes. 

22 Q. Did he tell you that he was going to 

151 

1 give those comrmmications to any party or their 
2 attorneys in this case? 
3 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for 
4 hearsay. 
5 THE WITNESS: No. H,L,R,AF 
6 BY MR. SHERMA 
7 Q. Did he tell you that if you sent those 
8 comrmmications to him, thcrc could be an argwrent 
9 that you waivcd your privilege with me as your 
10 attorney --
11 MS. VASQUEZ: Objection. 
12 BY MR. SHERMAN: 
13 Q. -- on those emails? 
14 MS. VASQUEZ: Objection, leading. Calls 
15 for hearsay. 
16 MR. ROTTENBORN: Hey, Camille, let him 
17 finish the question first, please. 
18 MS. VASQUEZ: l'm trying, Ben. Trust 
19 me. l'm not the orùy one that's jumped all over 
20 somebody's questions. 
21 THE WlTNESS: No. 
22BY MR. SHERMAN: 

1 Q And did Kc, 111 Murphy tell you 10 check 

2 wtth me before -- well k.'l's -- strikc that. 

3 L..ct\ back up. 

4 You had di,,cussed ,~ ith Kevin \lwph that 

5 you had a law yer; right? 

6 A Yes. 
7 Q Did Kevin Murphy tell you 10 check with 

H 
L 
R 
AF 

8 me beforc sending han any commum:ations that were 

9 private bctween you and I? 

10 MS. VASQUEZ; Objection. Calls for 

11 specuL11ion -- or, excuse me. catis for hcarsay. 

12 rIIE WITNESS: No. Same 
13 MR. SHERMAl : That's aD I wantcd to ask 

14 you, Laura. Thank you. 

-

152 

15 FURTI !ER EXAMINATION BY COUNSEL FOR THE DEFENDANT 

16 BY MR. ROITENOORJ : 

17 Q Ms. DrvcnL'rC, JUSI lO follow Ujl w ith 

18 ,orne -- a few quesuons about that. H,L,R,AF 
19 What did Kc, 111 Murphy tell you to gct 

Il 20 you lo forward pnvileged communications with your 

21 anomey on or about March 10th, 2020? 

22 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for a 

Il 
-U 
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1 legal conclusion. Assumes facts not in evidence 
2 and calls for hear ay. 
3 THE WJTNESS: ljust remember being 
4 upset that I had to go ahead and -- and it seemed 
5 like I was getting more involved. And I wasjust 
6 like, 1 can't believe I can't seemingly get out of 
7 doing the UK testimony. Because from rny vantag 
8 point, I still felt like I didn't really have 
9 anything that I knew of any particular knowledge. 
10 And Kevin had said that I was going 
1 1 about it the wrong way. And he had -- he was 
12 like, you know, "Forward your correspondence. 
13 don't feel you're being represented in the way you 
14 should." And -- that -- that -- that's how he got 
15 that. 
16BY MR. ROTTENBORN: 
1 7 Q. Okay. So I want to break that down and 
18 get as speci fic of a recol lection as you can about 
19 precisely what Mr. Murphy said to you. 
20 So you said that he told you that you 
21 were going aboutit the wrong way? 
22 MS. VASQUEZ: Objection. Vague, 

154 

1 ambiguous, calls for hearsay. 
2 THE WrTNESS: He knew my frustration. 
3 He thought that if I took a stance of where 1 
4 should just say, l'm donc with this -- and. again. 
5 that's not my verbiage. 
6 l'm not good in an aggressive situation. 
7 And so l had argued back and forth with him. He's 
8 like. "This is how you need to approach it if you 
9 want to get -- if you want to finish this." 

not in evidence. 
2 BY MR. ROTTENBORN 
3 Q. Your answer was, he did? 
4 A. Yes. 
5 Q. And some of the facts that were statcd 
6 in that draft, likc the fact that you didn't feel 
7 pressure, that's -- that's false; right? 
8 A. Yes. 
9 MS. YASQUEZ: Objection, leading. 
1 O Assumes facts not in evidence. 
11 THE WITNESS: Yes. 
12 BY MR. ROTTENBORN: 
13 Q. And those were words that Mr. Murphy 
14 told you that you should say in order to gel out 
15 ofhaving to testify in the UKproceeding? 
16 MS. YASQUEZ: Objection, leading. 
17 Assumes facts not in evidence. 
18 THE WITNESS: Yes. 
19 BY MR. ROTTENBORN: 
20 Q. Did Mr. Murphy tell you about any 

155 
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21 communications that he had had with Mr. Waldman or 
22 Mr. Depp or anyone on Mr. Depp's team --

1 MS. YASQUEZ: Objection. 
2 BY MR. ROTTENBORN: 
3 Q. -- about that? 
4 MS. YASQUEZ: Sorry, Ben. Objection, 
5 compound. Calls for hearsay. 
6 THE WJTNESS: l'm sorry. Can you repeat 
7 the question? 
8 BY MR. ROTTE BORN: 
9 Q. Did Mr. -- did Mr. Murphy, when he was 

R 
H 
VA 
AF 
SS 
L 
C 

10 BY MR. ROTTE BORN: 10 giving you this advice, did he tell you anything F PK 
11 Q. And when he said, "This is how you nced 
12 to approach it," \\-hat do you mean by that? Or 
13 what did you undcrstand that to mean? 
J 4 A. Pretty much was - it was actuaUy a 
15 softened version that I thought - like the draft 
16 that I had sent Lee. 
17 Q. And l'm not going to ask you -- l'm not 
18 going to ask us to take a look at that draft. But 
19 just so we're clear, Mr. Mwphy wrote that draft 
20 for you? 
21 A. He did. 

1 1 that Mr. Depp or Mr. Waldman or anyone else on 
12 Mr. Depp's team had -- had -- had talked to him 
13 about? 
14 A. No. 
15 MS. YASQUEZ: Objection. Vague and 
16ambiguous. Calls for hearsay, and it calls for --
17 it's vague and ambiguous. Compound. 
18 THE WITNESS: No, I -- but I knew he 
19 had -- I knew he had some sort of correspondencc 
20 with Mr. Waldrnan. 
21 BY MR. ROTTENBORN: 

22 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 22 Q. Did you assume that this draft that 
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157 

Mr. Murphy gave to you came from Mr. Waldman? 
MS. YASQUEZ: Objection. Calls for 

speculation. 

FSPK 1 
H, R, 2 
F/A, L 

3 
C 

4 Sorry, Ms. Divenere. 
5 THE WITNESS: l'm sorry. 
6 MS. VASQUEZ: I apologize. l'm sorry. 
7 l'm trying not to tall< over you or Ben. 
8 MR. SHERMAN: I would -- I would join in 
9 Ms. Yasquez' objection. lt does call for 
I 0 speculation and it lacks foundation. 
11 MS. VASQVEZ: And it calls for hearsay. 
12 MR. SHERMAN: Facts not in evidence. 
13 MR. ROTTENBORN: Anymore, guys? 
14 MS. YASQUEZ: lt's a bad question, Ben. 
15 BY MR. ROTTENBORN: 
16 Q. You can answer. 

FSP 7 A. No, 1 had no knowledge ofthaL 

~i A 18 didn't believe so. 1 believed it was coming from 
L, C 19 Mr. Murphy. 

20 MR. SHERMAN: You answered his question. 
21 BY MR. ROTTE BOR : 

sam 22 Q. Did -- did -- did Mr. Murphy dictate 
158 

L, H, R, 1 that to you over the phone or did hc send that to 
AF, F/A 2 you, those words, that draft? 

3 A. God--
4 MS. YASQUEZ: Objection. Vague and 
5 ambiguous, compound. Lack of foundation. Calls 
6 for hearsay. 

same 7 THE WITNESS: l don't recall. 
8 BY MR. ROTTE BORN: 
9 Q. But what you do recall is that those 
I0words in that draft email we looked at earlier 
11 were Mr. Murphy's words, not your words? 
12 MS. VASQUEZ: Objection. Misstates 
13 prior testimony. It's nota draft emai 1. lt's an 
14 email Ms. Divenere sent to her attorney. 
15 THE WlTNESS: lt really was a draft. 
16 expected --
17 MR. SHERMAN: Actually, I think it says 
18 "Draft" right on it. And I don't think it was 
19 ever sent anywhere besides to me. 
20 THE WlTNESS: No. 
21 MR. SHERMAN: So -- and I think 
22 Ms. Divenere referred toit as a draft earlier, 

159 

1 but the record is what the record is. 
2 BY MR. ROTTE BOR : 
3 Q. So with that, let me reask the question. H, , 
4 The words in that draft email that we're L, F 
5 talking about, werc Mr. Murphy's words, not your 
6 words? 
7 A. Yes. 
8 MS. YASQUEZ: Objection. Assumes facts 
9 not in evidence, compound. Calls for hearsay. 
10 MR. SHERMAN: Hey, Laura, I thinkyou 
11 can kind of assume that there might be an 
12 objection coming --
13 THE WlTNESS: Yes. 
14 MR.SHERMAN: --sojustslowdowna 
15 hal fa beat and let Ms. Yasquez get her objection 
16 on the record. Okay? 
17 THE WITNESS: Yes. l'm sorry. 
18 MS. YASQUEZ: lt's okay. 
19 MR. SHERMAN: lt's quite ail right. 
20 She's j ust trying to -- to get the objection in 
21 the proper sequence --
22 THE WIT ESS: Uh-huh. 

1 MR. SHERMAN: -- so she should go ftrst, 
2 not you. 
3 THE WITNESS: Uh-huh. 
4 MR. SHERMAN: So let's give it a halfa 
5 beat and let her -- let her do her job. 
6 THE WITNESS: Will do. 
7 MR. SHERMA : That's okay. 
8 BY MR. ROTTENBORN: 
9 Q. The -- those communications with 
10 Mr. Murphy in March of 2010, did you have --
11 strike that. 
12 Did you have any other communications 

160 

13 with Mr. Murphy between March of 2010 and when you 
14 testified in the UK? 
15 MR. SHERMAN: Hold on. Give me a 
16 second, Camille. 
17 Are you including within lhat, like, 
18 phone/emaiVin-per on, or are you limiting this to 
19 email because that's what we were tall<ing about? 
20 MR. ROTTENBORN: Any communication. 
21 MS. VASQUEZ: Also, you were tall<ing 
22 about 2010, Ben. 

PLANET DEPOS 
888.433.3767 I WWW.PLANETDEPOS.COM 



29342

Transcript of Laura Divenere 

Conducted on J anuary 15, 2021 

.41 (161 to 164) 

1 MR. ROTTENBORN: Did I say 2010? I 

2 meant March 10th, 2020. 

3 BY MR. ROTTENBORN: 

4 Q. So between March 10th --

5 MR. VASQUEZ: You ~aid --

6 MR. ROTTENBORN: Allright. Fair 

7 enough. Thanks. 

8 BY MR. ROTTENBORN: 

9 Q. Between March 10th, 2020 and when you 

1 O testified in the UK, did you have any other 

11 colil!Ilunications of any type with Mr. Murphy? 

12 A. I believe I had a brief phone call with 
13 him wishing me luck a couple of days prior. 
14 Q. A couple of days prior to what? · 

15 A. The testimony . . 
16 Q. And what did he·say to·you in that phone 

17 call? 

18 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for 

19 hearsay. It's also vague and overbroad. 

20 THE WITNESS: I -- I don't recall. It 
21 was -- it was short. It wasn't ~ny lengthy tirne. 

22 BY MR. ROTTENBORN: 

1 Q. Did you discuss -- or did he discuss 

2 with you your expected testimony in the UK during 

3 that phone call? 

4 MS. V ASQUEZ: Objection. Calls for 

5 hearsay. 

6 THE WITNESS: Sorry. No. 

7 BY MR. ROTTENBORN: 

8 Q. And since the testimony you gave in the 

9 UK, have you had any communications with 

161 

162 

10 Mr. Murphy or Mr. Waldman or anyone you understand 

11 is working for Mr. Depp? 

12 MS. VASQUEZ: Objection, compound. 

13 Assumes facts not in evidence. 

14 THE WITNESS: No. 

15 BY MR. ROTTENBORN: 

16 Q. You mentioned earlier the draft 

17 Declaration -- or l'm sorry, the Declaration that 

18 you signed in this case. And you mentioned in 

19 response to one of Ms. Vasquez's ql.lestions, that 

20 some of the edits that you made involved removing, 

21 I think you called them "stupid" things that were 

22 hurtful to Amber Heard or insulting toward her. 

1 Do you remember giving that testimony .. 

2 A. Yes, yes. 
3 Q. Can you recall any of those specific 

4 things that you asked to be removed from the 

5 draft? 

6 A. l-- J don't recall·offband .. It was 

7 kind of in the same way that I had said in my 
8 Declaration, that Johnny was delightful, and it 

163 

9 was making Amber sound aggressive to where it was 
10 not my scope of knowledge. 
11 Q. And sitting here today, you don't recall 

12 specifically what any ofthose were? · 

13 A. I don't. 
14 Q:. Just tying up the testimony that you 

15 just gave. 

16 When you forwarded that email between --

17 email exchange between you and Mr. Sherman to 

18 Mr. Murphy, did Mr. Murphy respond to that in any 

19 way, that you recall? 

20 A. I d\)n't recall, other than he -- ifl 
21 remember correctly, he said something along the 
22 lines like, again, he didn't approve of the 

164 

1 direction that - that my representation was 
2 going, I guess, and .he just thought that there was 
3 a better way to go aboutit and that I was 
4 handling it wrong. 
5 Q. And what did -- what was your 

6 understanding of what he meant by, ."there's a 

7 better way to go about it",? 

8 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for 

9 speculation and calls for hearsay. 

10 THE WITNESS: Pretty much what that 

11 draft said.. I mean, lie was just like, I'm done 

12 with .this. Y ou know, the way that that was 

13 phrased out, that was -- that was how he thought I 

14 should approach it. 

15 BY MR. ROTTENBORN: 

16 Q. Did he think you should fire 

17 Mr. Sherman? 

18 MS. VASQUEZ: Objection. Calls for 

19 specülation. Assumes facts not in evidence. 

20 THE WITNESS: I believe he'thought I 

21 didn't nee4 Mr. Sherman. 

22 BY MR. ROTTENBORN: 
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165 

1 Q. Because you could just rel y on him to 
2 tell you what to do? 
3 MS. VASQUEZ: Objection, argumentative. 
4 THE WITNESS: I believe hejust thought 
5 that -- I don't know if he thought he would be the 
6 person. I j ust thi nk he thought that if I sent 
7 that letter, it would solve everything. Which 
8 didn't really make sense, but I felt desperate at 
9 the time, which is --
10 BY MR. ROTTENBORN: 
11 Q. And is one of the reasons -- oh, l'm 
12 sorry. Go ahead. 
13 A. l'm sorry. o. 1 was just going to 
14 say, which is why I sent the draft to Lee. 
15 Q. Sure. And is one of the reasons that 
16 you ultimately didn't send that letter, because it 
1 7 wasn't the truth? 
18 MS. VASQUEZ: Objection. Assumes facts 
19 not in evidence. 
20 THE WITNESS: lt wasn't -- it wasn't --
21 it didn't ring true to rœ. lt also does not --
22 l'm so not that aggressive person, so itjust --

the whole thing didn't -- it didn't feel right. 
2 And I felt, you know, that I should be listening 
3 to Lee. 
4 BY MR. ROTTE BORN: 
5 Q. We've talked a lot about redness and 
6 swelling today. I have a few more questions, and 
7 then I think l'm -- 1 think l'm done, 
8 Ms. Divenere. 

166 

167 

1 cause was of the redness or swelling that you 
2 observed on Ms. Heard's face in latc May 2016; 

right? 3 

f45 
MS. VASQUEZ: Objection. Catis for 

1 spcculation. 
6 THE WIT ESS: Correct. 
7 BY MR. ROTTENBORN: 
8 Q. But the one thing that you can be sure 
9 ofis thatyoudid see redness and swellingon hcr 
10 face? 
11 A. Correct. 
12 MR. ROTTENBORN: That's ail! have. 
13 Thank you very much, Ms. Divenere. 
14 I thi nk we're done. 
15 THE WITNESS: Ali right. 
16 MS. VASQUEZ: 1 think we are, as well. 
17 Lee, do you want to offer a -- wel 1, 
18 ac tuai ly -- Ben, we offer a stipulation here in 
19 Cali fornia to relieve the court reporter ofher 
20 duties. 
21 1'11 ask Lee. Lee, do you want us to 
22 send you the transcript and have Ms. Divenere 

review it and sign it, or are you going to have 
2 her waive that? 
3 MR. SHERMAN: Wel~ let me -- let me 
4 just ask the court reporter a quick question. 
5 l've been unclear on this all day and forgot to 
6 as k earlier. 
7 But, Ms. Obering, are you in Virginja or 
8 are you a Califomia court reporter? 

168 

H, FIA, SP 9 But is one of the -- talking about your 
=~--., 

9 THE COURT REPORTER: 1 am in Maryland. 
10 Declaration that you signed in this case. Was 
11 part of the reason that you didn't annbute the 
12 redness and swelling that you observed on 
13 Ms. Heard's face to physical abuse because 
14 Mr. Waldman had told you that iftherc had been 
15 abuse, you would have had to have somehow seen it? 
16 MS. VASQUEZ: Hold on. Objeclion. 
17 Vague, ambiguous. Assumes facts not in cvidence. 
18 Misstates her testimony. Compound. 
19 BY MR. ROTTENBORN: 
20 Q. You can answer. 

H, FIA, SP 121 A. Yes. 
22 Q. And you have no way to know what the 

10 1 am also licensed in Califomia, though. 
11 MR. SHERMAN: Okay. So my question to 
12 you is, the trend recently has been to go by code 
13 in Califomia, as opposed to stipulation. Do you 
14 have a preference? 
15 THE COURT REPORTER: We have the -- in 
16 Maryland, we have the attorney just ask if the 
17 witness wants to read or sign and -- I mean, read 
18 or wajve. 
19 MR. SHERMAN: Okay. ln that case, I 
20 would likc Ms. Divenere to have the opportunity, 
21 if she's so inclined, to read and review the 
22 transcript. 
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1 So under those circumstances, I guess I 1 to Mr. Rottenborn, I guess, to notify all parties 
2 would ask that the transcript be forwarded tome, 2 in the case if there is any changes made to the 
3 and I will forward it to Ms. Oivenere. And I 3 transcript. 
4 don't know how much time y~u guys want to give her 4 MS. VASQUEZ: That's fine. 
5 to read it. Ançl then I can.return the original 5 MR. SHERMAN: That okay with yoù, Ben? 
6 to, I guess, Ben, right? After --you want to do 6 MR. ROTTENBORN: Sure, yèah. 
7 that -~ 7 MR. SHERMAN: Then I guess, Ben, your 
8 MR. ROTTENBORN: Is that customàry to 8 office will maintain custody and contràl of the 
9 return it to the -- I mean, we bath noticed it. 9 original, .and then if it's lost or damaged or 
10 Yeah, that's fine, if that's what you wànt to do. 1 O sometl,ling, a certified copy can be ùsed by you 
11 MR. SHERMAN: Okay. I canreturn it to 11 guys in its place? 
12 Camille too. I don't care one way or the other. 12 MR. ROTTENBORN: Soupds good. 
13 MR. ROTTENBORN: No, that's fine. You 13 MS. VASQUEZ: So stipulated. 
14 can return it tome or you canjust send it to 14 THE VIDEO TECHNICIAN: This is the end 
15 John-- to John Koger too ifyou want to; since -- 15 of the testimony of Laura Divenere. It is 3:32 
16 MR. SHERMAN: Okay. Well, I'll tell you 16p.m We go off the.record. 
17what. My client would like an opportunity to read 17 (Off the record at 3:32 p.m) 
18 it and sign it. So why don't you two -- it's your 18 * * * 
19 case. Why don't yoli two put whatever stipulation 19 
20 you want to put on the record, and w_e will comply 20 
21 with that, whatever it is, as long as iny client 21 
22 gets a reasonable opportunity to read it and 22 

170 

1 review it. Okay? 
2 I don't want to dictate the terms of 

1 
2 

ACKNOWLEDGMENTOFDEPONENT 

I, LAURA DIVENERE, do hereby acknowledge 

3 your case. I don't know what your trial date is, 
4 whatever else. 

3. that I have read and examined the foregoing 

5 MS. VASQUEZ: Ben, since yoù were the 
6 first to notice the deposition, would you like the 
7 original returned to your office? 
8 MR. ROTTÈNBORN: Sure. 

4 testimony, and the sanie is a true, correct and 

5 complete transcription of the testimony given by 

6 me and any correctiC?ns appear on the attached 

7 Errata sheet signed by me. 

8 

9 MS. VASQUEZ: Okay. So we'll relieve -- 9 
10 we'll stipulate to relieve the court reporter of 10 

11 her duties. We'll give,-- the court reporter is 
12 to send the-transcript to Mr. Sherman for 
13 Ms. Divenere to review and_make any changes to the 
14 transcript'and sign it and then return it to 
15 Mr. Rottenborn. 
1'6 Lee, do you need two weeks? Three 
17weeks? 
18 MR. SHERMAN: Three weeks frommy 
19 receipt should be good. 
20 MS. VASQUEZ: Okay. Within three weeks 
21 ofMr. Sh~rman's receipt. 
22 MR. SHERMAN: And then we'll leave itup 

11 
· 12 
13 

14 
15 
16 
17 
18 
19 
20 
21 
22 
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CERTIFICATE OF SHORTHAND REPORTER-NOTARYPUBLIC 

I, Tracy Obering, the officer before 

whom the foregoing deposition was taken, do 

hereby certify that the foregoing transcript 

is a true and correct record of the testimony 

given; that said testimony was taken by me 

stenographically and thereafter reduced to 

typewriting under my direction; that reading 

and signing was requested; and that I am 

neither counsel for, related to, nor emplciyed 

by any of the parties to this case anèl have 

no interest, fmancial or otherwise, in its 

outcome. 

IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set 

my hand and affüœd my notarial seal this 

27th day of Jariuary, 2021. 

My commission expires: 

December _31, 2024 

~\ V ({.. ,...,.'ri J'1.4:;l, ,-,.,~,":..=:..:.~ 

NOTARYPUBLIC IN AND FOR 

THE ST ATE OF MARYLAND 
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